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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 2. 
listopada 2023. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23. kolovoza 2023. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 23. 
kolovoza 2023. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim novinama 
Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

         PREDSJEDNIK 

                    Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23.08.2023. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 18,00  sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 

za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mura Kalčić Salopek, Davor Prodan, Sandi 
Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Elvis Černeka, Vedran Majcan, Vanja Fabijančić, 
Elena Jerman, Iris Fabijančić i Kristijan Jermaniš. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Nenad Šćulac, Michela Blagonić, Leana 

Petohleb Krota. 
 
Ostali prisutni: Nenad Vidović, direktor tvrtke Planovi i Procjene j.d.o.o. 

Varaždin, Denis Prodan, zapovjednik JVP Buzet, Aleksandar Šverko, predsjednik 
PVZ Buzet, Maja Ivančić, predsjednica Savjeta mladih Grada Buzeta, Mirjana 
Matančić Salhoff, ravnateljica Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet, gradonačelnik Damir 
Kajin, pročelnice Elena Grah Ciliga, Anica Milković Grbac i Reana Glavić Jačić, viša 
stručna suradnica za pravne poslove Mikela Zimerman, viši savjetnik za 
imovinskopravne poslove Denis Jerman i novinarka Gordana Čalić Šverko. 
 

Davor Prodan, želi svima dobru večer i ugodan rad, otvara 22. sjednicu 8. 

saziva, Gradskog vijeća Grada Buzeta. 

Navodi da se ova večerašnja sjednica odvija u trenucima još jednog toplinskog 

vala ovog ljeta, teško je sa sigurnošću reći radi li se o dramatičnim klimatskim 

promjenama ili normalnim temperaturama jer se znanstvena zajednica oko toga ne 

slaže u potpunosti, no, većina smatra da su klimatske promjene tu i da je nedvojbeno 

riječ o poremećaju prirode uzrokovanom izgaranjem fosilnih goriva i nizom štetnih 

ljudskih aktivnosti među kojima je i ekstremna i prevelika sječa šuma na globalnoj 

razini, a uz prve spomenute elemente, glavni su uzročnici stanja prirodne 

neravnoteže, što dokazuju izrazito tople zime, veliki šumski požari, razorne poplave i 

uragani, temperaturne amplitude i topljenje ledenjaka brže od očekivanog.  

Sve to nam kazuje da živimo u vremenu klimatskih promjena koje odnose i 

ljudske živote na različite načine, takve prirodne nepogode pozivaju na stalnu 

ekološku edukaciju, odgovorno ponašanje i prilagodbu zakonodavstva koja prati 

zaštitu okoliša od novonastalih, u dugom vremenskom periodu stvorenih, 

zabrinjavajućih klimatskih šteta, sve s ciljem kako bi glavne čimbenike zagađenja 

sveli na najmanju moguću mjeru, pronašli energetske alternative usmjerene prema 

zelenoj tranziciji i pravilno zbrinuli otpad. 
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U tom kontekstu buzetska komunalna tvrtka "Park" provodi niz akcija kojima je cilj 

potencirati odgovorno ekološko ponašanje pojedinaca i tvrtki, kao i dvije druge naše 

poslovne organizacije koje imaju sjedište društva (uprave) u Buzetu, to su "Istarski 

vodovod" i IVS - Istarski vodozaštitni sustav, od kojih se jedna bavi proizvodnjom i 

distribucijom vode, a druga izgradnjom sustava odvodnje i pročišćavanja vode u 

zonama sanitarne zaštite ili vodozaštitnim područjima, te tvrtke se trude očuvati 

ogromne vodne resurse koje ima Buzeština sa susjednim općinama, kao i Istra, voda 

ne smije biti zagađena, ona je javno dobro dostupno svima i stoga nije pretjerano reći 

da je voda sam život, zato nema cijenu i nije podložna realizaciji ideje bilo kakve 

privatizacije. Ponekad ni sami nismo svjesni vrijednosti toga blaga koje imamo, ali i 

mnoštva neželjenih klimatskih upozorenja, koji sutra to bogatstvo vode mogu 

pretvoriti u bezvrijednu tekućinu, ako ne budemo dovoljno pažljivi, studiozni i razumni 

u njenom čuvanju.  

Zahvaljujem svima koji brinu o okolišu u Buzetu i drugdje, vatrogascima koji su 

zaduženi za prevenciju, rano uočavanje i zaštitu od požara i eliminaciju posljedica 

prirodnih katastrofa te drugih nepogoda, učiteljima koji od najmlađih uzrasta u vrtiću 

do osnovne i srednje škole obrađuju ekološke teme s djecom, i onima diljem svijeta 

koji rade na znanstvenom pronalasku rješenja koje će smiriti prirodu i vratiti život na 

planeti Zemlja u normalne klimatske okvire.  

Prije pozdrava i prijedloga dnevnog reda, kratak osvrt preplavljen ponovo s 

osjećajem tuge i žaljenja, želim vas podsjetiti da se danas nalazimo u 546. danu rata 

na tlu Europe, i još jednom dajem snažnu podršku naporima za okončanjem rata koji 

se sada kombiniraju s vojnom pomoći zapadnih saveznika (EU, GB, USA...) Ukrajini i 

diplomatskim aktivnostima, obje komponente na daju za sada razlog za optimizam u 

pogledu projekcija za kraj sukoba, europsko političko, ekonomsko i zajedništvo u 

poticanju najboljih vrijednosti u stalnom razvijanju ljudskih prava - nema alternativu, u 

njemu vidim u bliskoj budućnosti obje zemlje, a teško ranjenu Ukrajinu potpomognutu 

u oporavku s pomoći cijelog svijeta, Rusiju kao demokratsku i zrelu zemlju koja 

poštuje svoje susjede i ne demonstrira moć oružja, već suradnje, a na 

globalne geopolitičke, ekonomske i energetske izazove reagira tolerantno i razborito. 

Koristim priliku da ukrajinskom narodu i vodstvu čestitam današnji Dan zastave i 

sutrašnji, 24. kolovoza Dan neovisnosti, moja podrška je nedvosmislena od trenutka 

početka agresije iz veljače prošle i one iz 2014. godine, Ukrajina se nalazi u teškoj 

ratnoj i sigurnosnoj situaciji, pridružujem se ovim riječima na svoj način i u našem 

hrvatskom spomendanu na Europski dan sjećanja na žrtve svih totalitarnih i 

autoritarnih režima - nacizma, fašizma i komunizma, inicijativi mnogih gradova u 

svijetu, među kojima su grad Pula i Rijeka, koji su na današnji dan na pročeljima 

gradskih palača izvjesili ukrajinsku zastavu, ili simboličnom porukom, gestom ili 

sličnim akcijama suosjećanja uputili znak podrške borbi ukrajinskog naroda za 

slobodu i nezavisnost. 

Vlado Gotovac osvrnuo se na sve to riječima: "Zavedena duša. Prevarena duša. 

Opustošena duša. Izbrisana duša. Ubijena duša. Preostaje samo ono, što 

pretpostavlja bezdušnost…to je totalitarizam. 

Pozdravljam po običaju prvo goste današnje sjednice, to je g. Nenad Vidović, direktor 

tvrtke "Planovi i Procjene" iz baroknog Varaždina, koji će nam predstaviti procjenu od 
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rizika od velikih nesreća na području našeg Grada Buzeta, dobrodošli, možda se 

vidimo naredne subote na festivalu dobrih emocija, na Vašem popularnom 

"Špancirfestu", slogan tog turističkog proizvoda je "Festival dobrih emocija", odličan 

je, primjena tog pomalo transcedentnog pojma jako je važna u svakodnevnom 

ljudskom međuodnosu, zatim g. Denisa Prodana i Aleksandra Šverka, zapovjednika 

JVP Buzet i predsjednika PVZ Buzet, s nama je i Maja Ivančić predsjednica Savjeta 

mladih Grada Buzeta kojoj kao i Mirjani Matančić Salhoff ravnateljici Dječjeg vrtića 

"Grdelin" upućujem srdačne pozdrave, i danas nas u radnoj ulozi prati gđa Gordana 

Čalić Šverko predstavnica medija, hvala Vam na dolasku, imamo za vas lijepe vijesti 

nešto kasnije, budite strpljivi, pozdrav gradonačelniku Grada Buzeta g. Damiru 

Kajinu, pročelnicama Anici Milković Grbac, Eleni Grah Ciliga i Reani Glavić Jačić, 

svim vijećnicima i vijećnicama, kao i mojim suradnicama zamjenici pravne savjetnice 

Gradskog vijeća gđama Mikeli Zimerman i zapisničarki Tatjani Merlić, te na kraju 

pozdrav svima Buzećanima i Buzećankama i prijateljima našeg grada koji nas 

gledaju putem službenog YouTube kanala ovog vijeća na društvenim mrežama.  

Molim gđu Tatjanu Merlić da izvrši prozivku vijećnika kako bi se utvrdio kvorum 

za donošenje pravovaljanih odluka, nakon toga predložio bih dnevni rad s raspravom 

o njemu, i sve nas uveo u radni ritam ove sjednice, ispričali su se na vrijeme gđa 

Leana Petohleb Krota zbog korištenja godišnjeg odmora i unaprijed rezerviranog 

smještaja za cijelu obitelj, te g. Nenad Šćulac zbog upisa na doktorski studij odnosno 

prisustvovanja na pripremnim radnjama koje su upravo u tijeku. 

Tatjana Merlić vrši prozivku vijećnika.   

Davor Prodan utvrđuje da je prisutno 10 od 13 vijećnika te predlaže da 

zamijenimo redoslijed točaka te da 7. točka bude 9. točka dnevnog reda današnje 

sjednice, što se jednoglasno prihvaća.   

Jednoglasno se donosi uz 10  glasova „za“ slijedeći  

 
D N E V N I  R E D 

 
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od 
velikih nesreća za područje Grada Buzeta. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2022. godinu. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

Područne vatrogasne zajednice Buzet za 2022. godinu i Financijskog izvještaja 

PVZ Buzet za 2022. godinu.  

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

Savjeta mladih Grada Buzeta za 2022. godinu. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog 

izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2022. godinu. 

6. Usvajanje zapisnika s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 28. 

lipnja 2023. godine. 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi V. Izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja Grada Buzeta. 
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8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Buzeta za 2023. godinu. 

9. Pitanja i prijedlozi.  
 

 

TOČKA 1. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih 
nesreća za područje Grada Buzeta 

 
 
 Nenad Vidović obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  
Davor Prodan iznosi da je uvod prilagodio današnjim temama, nalazimo se u 

opasnim klimatskim, geopolitičkim i raznim drugim opasnostima.  
Damir Kajin iznosi da mu se dopao uvod, a pogotovo kada je stavljen 

naglasak na vodu. Još je jedan datum za grad Buzet i Buzećane izuzetno bitan, 
danas se obilježava ili komemorira Dan sjećanja na pok. Blaženog Bulešića. Što se 
tiče potresa smatra da je Istra tu relativno dobra, koliko toliko smo sigurni, ne  
možemo reći da se nikada neće dogoditi, no za razliku od ostalih hrvatskih krajeva 
usudio bi se reći da smo relativno sigurni. Poplave, imali smo u trideset godina na 
području grada Buzeta tri apokalipse. Zadnju pred godinu dana. To nam je donijelo 
negdje oko stotinu odrona. Cerovlje, Pazin, Motovun nisu imali ni 10% šteta koje smo 
imali mi ovdje na području Grada Buzeta. Ako se ne vara 11.9. otvaraju se ponude 
za sanaciju 15 manjih dionica i tri propusta Marčenegla, Medveja, Pengari, plus 
sanaciju zidova u Starom gradu ispod Velih vratiju i palače Moreti. U sanaciju se  do 
sada uložili preko jedan milion eura, ili sa ovom sanacijom koja se sprema preko 1 
milion eura. Na račun te apokalipse otvorili smo i pokrenuli smo ili su u tijeku nekoliko 
velikih zahvata. Prije svega spoj Butonige do Sv. Stjepana, preko 7 miliona kuna ili 
preko 1 milion eura, graditi će se preljev Butoniga i projektira ili sada se rade studije 
oko brane Benčići. Normalno to treba uvije naglasiti, ništa se ne poplavljuje, ali to će 
dodatno štititi Buzet od poplava. Ove godine imali smo sreće, da Mirna nije bila 
uređena Buzet bi bio „otok“, i to je duboko uvjeren. Da nemamo akumulacije 
Butonige, Livade, Istarske toplice bi bile negdje u Antenalu, a za Valice se ne bi ni 
znalo. Butoniga, ono što trebaju građani Buzeta znati je građena kao dio 
vodozaštitnog sustava, ona je dio Hrvatskih voda koje nam silno pomažu i bez njih 
sigurno nikada ne bi bilo akumulacije, ne bi bilo IVS-a, ne bi bilo Butonige, a da one 
nisu uskočile, neće o tome  prepričavati jer je o tome  govorio '93 on, Širac, Valentić, 
Jakovčić, vjerojatno bi došli do bankrota Istarskog vodovod, Pulskog vodovoda. 
Smatra da nama doista treba akumulacija Benčići, da bi se količina vode u Butonigi 
odnosno u Istri dodatno osiguralo 20-30 % kapaciteta i kako Istra narednih 30 godina 
ne bi žeđala. I s druge strane treba nam da Istarski vodovod zadrži svoj primat, 
supremaciju, kada je riječ o vodoopskrbnim sustavima. Na današnji dan Istarski 
vodovod u sustav ubacuje 1250-1300 l/s vode iz Svetog Ivana u taj sustav ulazi 
negdje oko 150 l/s, iz Butonige oko 400 l/s, negdje oko 700-750 l/s u iz Gradola. 
Zašto je tome tako, jer imamo vode i zato jer je cijena vode u Gradolama dva puta 
niža od cijene vode u Butonigi, koja je apsolutno i najskuplja. O poplavama se u ovoj 
studiji govori od strane 48. do 71., i neće g. Vidović zamjeriti ako kaže da je to možda 
centralni dio ove studije i što nas najviše pogađa, uz klizišta kojima se itekako 
posvećujemo sa relativno malo novaca. Kako je to izgledalo onaj dan četvrtak na 
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petak, reći će samo jednu stvar, 27 cm je bio snop vode u Antenalu, kada je najveći 
mlaz prošao kroz Antenal ili kroz most na Ponte Portonu, bilo je u korito 5,4 m vode. 
Šteta od poplave, kako se navodi na str. 52. godišnje se može procjenjivat na cca. 
500 000 € i smatra da je to realno. Zadnje godine 2022. šteta je sigurno bila preko 2 
mil. €, samo Grad Buzet morati će pronaći oko 500 000 € za sanaciju iz prve ruke 
odrona i svega ostalog što se radi. Kako smo se nosili sa tom nesrećom, samo da 
kaže, i drago mu je da može reći da je sustav visoko spreman, u dva tri dana mi smo 
„sve“ obnovili, nismo obnovili gdje su srušeni putovi za Medveje itd., ali se prokrčilo 
nasipe, počistilo se prometnice. Omogućilo se odmah u subotu na večer da se 
održavaju manifestaciju auto moto utrke ispod Sovinjaka itd. Ovim putem posebno se 
zahvaljuje komunalnom poduzeću Park d.o.o., Crvenom križu, Elektri, Ist. Vodovodu, 
vatrogascima, pročelnicama, hitnoj tj. ambulanti, policiji koji su se „davali“ i bili 
prisutni na terenu. Požari, jasno ozbiljna ugroza, tu je zapovjednik Denis, Buzet je 
dobio nekoliko značajnih vatrogasnih donacija, do kraja ćemo najvjerojatnije dobiti i 
navalno vozilo preko 2 mil. kuna. Drugi tjedan ima sastanak kod potpredsjednika 
Vlade glede prostora u Roču, trebamo osigurati u proračunu negdje oko 450 000 kn, 
treba ga opremiti itd. i nada se da će ići nadogradnja Vatrogasnog doma u Buzetu. 
Na str. 120-toj gdje se govori o korištenju plina, mazuta, lož ulja, mi smo sada barem 
sa javnim servisima pokušali učiniti po tom pitanju revoluciju. Mijenjamo sustave sa 
fotopanelima, u Osnovnoj, Srednjoj školi i Park-u smo promijenili, pred nama je još 
Dom umirovljenika, vatrogasci i vrtić. Suradnja sa susjednim zemljama je dobra, misli 
pogotovo na Kopar gdje je suradnja vrlo dobra, svi pomažu, možda mi daleko više 
pomažemo njima nego oni nama. Nikako da nam izađu u susret vezano uz cestu, sa 
svima se razgovara no još jednom želi kazati da je sustav visoko spreman i da se 
može bez problema osloniti na ljude od vatrogasaca, vrtića, hitne, policije, Park-a i dr. 
Zahvaljuje se g. Vidoviću.  

Nakon rasprave uz 10 glasova „za“ jednoglasno donosi slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluka o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje 

Grada Buzeta. 
 
 

TOČKA 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2022. godinu 

 
Denis Prodan obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Davor Prodan iznosi da je prije mjesec dana bio u MO Štrped u selu Mlini, 

gdje su ga zvali mještani i izrazili želju za susretom između naše JVP Buzet i 
kompatabilne sa slovenske strane odnosno Krajevne skupnosti Gračišće odnosno 
Općine Koper u vezi međudržavnog protupožarnog puta koji bi bio između Mlini i 
Maršići, ima popis mjesta koji obuhvaća to područje. Oni bi željeli susret na 
odgovarajućoj razini, da li se nešto zna o tome? Rekao je zapovjednik da je suradnja 
sa slovenskim kolegama u redu, da li je poznata ta tema, da li je to potrebno i da li se 
misle zajedno sa gradonačelnikom naći sa kolegama iz Krajevne skupnosti Gračišće 
odnosno Kopra?   
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Denis Prodan iznosi da je vezano uz navedeni put sa dijelom upoznat. Inače 
daju se prijedlozi vezano uz šumske puteve i Gradu Buzetu i Upravi šuma. Dosta je 
navedenih prometnica na području grada Buzeta napravljeno, prvenstveno kako bi 
vatrogasci mogli prolaziti s kamionom i čišćenja kako se požar ne bi širio. Smatra da 
bi bilo u redu da se sastanak održi.  

Davor Prodan predlaže da se pozove gradonačelnika i predsjednika 
vatrogastva u Kopru na sastanak u Buzet. Rečeno je da je put u Mlinima dosta 
zarastao i da se treba riješiti.   

Denis Prodan iznosi da će voditi računa o tome.  
Nakon rasprave jednoglasno  se uz 10 glasova „za“ donosi slijedeći  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća 

Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2022. godinu. 

 

TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

Područne vatrogasne zajednice Buzet za 2022. godinu i Financijskog izvještaja PVZ 

Buzet za 2022. godinu 

 

Aleksandar Šverko obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Denis Prodan iznosi da se kandidiralo na EU projekte šta je bilo moguće, 

uključeno je pet subjekata, VZIŽ, Grad Buzet, vatrogasci iz Ilirske Bistrice, Općina 

Sežana i još jedan subjekt. Radi se o projektu i suradnji oko gašenja i spašavanja u 

slučaju potresa, otvorenih požara prvenstveno na Ćićariji. Projekt iznosi cca. 100 

000€ za Buzet. Rezultati natječaja očekuju se krajem godine.  

Rasprave daljnje nama te se jednoglasno uz 10 glasova „za“ donosi se 

slijedeći  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Područne vatrogasne 

zajednice Buzet za 2022. godinu i Financijskog izvještaja PVZ Buzet za 2022. 

godinu. 

 

TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta 

mladih Grada Buzeta za 2022. godinu 

 

Maja Ivančić obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.   

Davor Prodan iznosi da mu se sviđa suradnja između Crvenog križa, Društva 

naša djeca i Savjeta mladih. Lijepo je da se obilježio dan sa djecom sa posebnim 

potrebama tj. Downovim sindromom. Jako je pohvalno jer se brine o edukaciji, a 
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pogotovo jer se radi o volonterima. Smatra da buzetski mladi imaju dobro vodstvo i 

dobre poruke.  

Elvis Černeka iznosi da prati rad Savjeta mladih i iznosi da imaju pozamašno 

aktivnosti, a  posebno ističe suradnju sa Savjetima mladih drugih lokalnih sredina i IŽ, 

i formiranom koordinacijom. Zaista je zadovoljstvo vidjeti toliki angažman mladih u 

javno životnim situacijama i problemima. Sve pohvale predsjednici i cijelom timu te im 

želi da samo tako nastave.  

Vedran Majcan zahvaljuje se na iscrpnom izvješću, nije poštapalica „na 

mladima savjet ostaje“, nada se da će u nekim budućim sazivima Gradskog vijeća ti 

mladi predstavljati sve građane. Spomenut je problem prostora i on je zaista aktualan 

te se nada da će se iznaći neka rješenja koja će omogućiti da mladi imaju nekakav 

krov nad glavom gdje će se moći sastajati i gdje će moći organizirati svoje aktivnosti. 

Poziva gradonačelnika i Gradsku upravu da pokušaju iznaći neko rješenje. Ne može 

zamisliti da imamo 11 mjesnih odbora i skoro svaki MO ima dom, a svi ti domovi su 

uređeni i relativno malo korišteni pa smatra da bi možda moguće i u sklopu tih 

društvenih domova dio kapaciteta biti prepušten mladima i za mlade da se oni 

organiziraju.  

Mura Kalčić Salopek postavlja pitanje koliko mladih prosječno se pojavljuje na 

radionicama, te ujedno poziva javnost da svoju mladež pogura van iz kuće i da se 

odazivu raznim aktivnostima? 

Maja Ivančić iznosi da su predavanja provodili u Srednjoj školi Buzet jer su to 

bili maturanti trećih razreda i svi su ostali na predavanju. Pokušava se prezentirati 

sportove koji nisu toliko aktualni, da se vide koje sve mogućnosti nudi ovaj grad i koje 

sve aktivnosti se njima nude od izvannastavnih aktivnosti. Predavanja je bilo puno, 

svi su aktivno sudjelovali u raspravama, te da se tako pojave na drugim radionicama 

bili bi jao zadovoljni. Surađuju se sa ostalim udrugama kako bi se zajednički udružili i 

postigli bolje rezultate.  

Damir Kajin pohvaljuje rad Savjeta mladih i Maje Ivančić. Poručuje da budu 

hrabriji i da ne budu previše formalni ili kao što je Maja rekla da su demotivirani a ne 

inertni. Ima dojam da im ponekad nedostaje „malo“ poduzetničkog duha. Kada je bio 

predsjednik SSO grada Buzeta, osamdesetih godina, obnovili su zgradu knjižnice, 

misli na sadržaje koji su tamo imali. To je bilo vrijeme disco klubova i sl. Primjećuje 

da se danas daleko manje mladi žele žrtvovati za tu zajednicu no što je to bilo slučaj 

u njegovo vrijeme. U Buzetu još to nekako funkcionira no drugdje neusporedivo 

manje. Stalno si postavlja pitanje kako vratiti tu solidarnosti, kako vratiti zajedništvo i 

vjeru u svoje, naše buzetske vrijednosti, istrijanske vrijednosti. Moli mlade i poručuje 

im da ostanu u našem gradu, da se javljaju na sve natječaje, ako toga ne bude bilo 

ne preostaje nam ništa drugo već uvoditi radnu snagu. Ako nam se taj trend nastavi 

dogoditi će nam se da se više nitko neće javljati ni na pročelnička mjesta, ni direktora 

javnih sustava, na rad u državnoj upravi itd. U ponedjeljak će se čuti sa ministrom 

Brankom Bačićem, dobili smo Vrh, dobi ćemo Roč, dobili smo kamen, radi se na tzv, 

„cestarskoj kućici“, ne može to biti donacija, ali može biti zamjena, sudski vještak 

može procijeniti koliko to vrijedi, koliko vrijedi nešto naše, zainteresirani su za prostor 

u industrijskoj zoni i onda će se reći da daju nama „cestarsku kućicu“ koju se može 

urediti, a mi njima 2000-25000 m2 građevinskog zemljišta u industrijskoj zoni. Grad 

sve ne može financirati. Kada govorimo o prostoru u zgradi u kojoj se nalazi knjižnica 

želi vjerovati da možemo pronaći sredstva da možemo realizirati projektnu 
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dokumentaciju i da možemo jedan prostor ponovno rezervirati ili pronaći za potrebe 

mladih. Što se tiče zabave i nekih gradskih sadržaja želi napomenuti da na području 

grada Buzeta TZ, POU, Grad i dr. na godišnjoj razini organiziraju preko sto 

manifestacija, koje su posjećene kako kada i kako koji put, ali sumnja da sa tako 

malo novaca i toliko truda tim sadržajima prilazi neka druga sredina. Zahvaljuje se 

trudu i na volonterizmu jer takvih ljudi danas doista nema puno i treba ih sa 

„svijećom“ tražiti. Još jednom području mladima da se javljaju na natječaje, ostaju u 

Buzetu jer su u današnje vrijeme svi kadrovi deficitarni.  

 Davor Prodan zahvaljuje se mladima, iznosi da se trudimo u sportskom dijelu 

unaprijediti infrastrukturu. Pred završetkom je igralište ispred Srednje škole. Imamo u 

planu obnoviti atletsku stazu gradskog stadiona. Očekujemo rezultate za dva 

ogromna projekta i bio bi zadovoljan i s jednim da uspije. Radi  se o energetskoj 

obnovi Sportske dvorane, a vijest koja je jako dobra biti će objavljena na svečanoj 

sjednici jer se još uvijek radi na tome. Svi vijećnici stoje iza sporta i kulture i drago mu 

je što su i privatnici počeli emitirati odnosno organizirati svoje manifestacije zajedno 

sa Gradom.  Naravno da sve ovisi o kulturološkom izboru pojedinog mladog čovjeka, 

nemaju svi iste interese od 18 i od 30 godina. Poziva svih da zajedno gledamo 

Oppenheimer, Barbi smo gledali, imamo dobru produkciju sa hitovima. Možemo 

organizirati i alternativne, nezavisne filmove ako bude potrebe. Trudimo se svi u 

vijeću zajedno sa gradonačelnikom i Gradskom upravom da što bolje organiziramo 

život za svih nas ne samo za mlade.  

Nakon rasprave jednoglasno se uz 10 glasova „za“ donosi slijedeći  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada 

Buzeta za 2022. godinu 

 

TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća 

Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2022. godinu 

 

Mirjana Matančić Salhoff obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Elvis Černeka podržava izvješće. Na intervenciju brojnih roditelja koji iskazuju 

svoju zabrinutost jasno je da je situacija održiva do kraja ove godine kada smo opet u 

kadrovskim problemima odnosno ostajemo bez nekih odgajatelja. Postavlja pitanje 

šta se namjerava poduzeti i koji su planovi da bi se to na neki način riješili? Roditelji 

se pitaju što će tada biti ako se ne iznađe rješenje, s obzirom da su djeca u vrtiću i 

postoji bojazan da neće moći dalje biti. Druga situacija u kojoj se nekoliko roditelja 

našlo, naime odluka o odabiru u vrtić dosta je kasnila i bili su mnogi primorani naći 

smještaj u privatnim instituciji koja nosi sa sobom neke ugovorne obveze. Kako se 

sada pojavila situacija da ipak ima mjesta u vrtiću ta ugovorna obveza ostaje u tim 

privatnim institucijama sa nekakvim penalima, postavlja pitanje pročelnici i sugestija, 

da li i što kani Grad poduzeti ne bi li i tim roditeljima na neki način olakšao tu situaciju 

sa dvostrukim financijskim opterećenjem?  
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Vedran Majcan zahvaljuje se ravnateljici na izvještaju, smatra da nije lako 

voditi jedan tako veliki sustav, i on ima svoje izazove kao i vjerojatno i u svim porama 

gospodarstva. Manjak je radne snage i vjeruje da je u vrtiću posebno teško 

organizirat rad, a manjak je teta. Moli informaciju, pošto je nova pedagoška godina 

pred vratima, da li imamo informaciju koliko je djece ostalo neupisane u vrtić ove 

godine, a podnijelo je zahtjev i ispunjava uvjete, i kako je stanje u vrtiću sa 

prostorom? Zna se sa su neki dijelovi krova bili oštećeni, da ih je trebalo popraviti? 

Da li je prostorno vrtić dovoljan za ovaj broj djece ili moramo u doglednoj budućnosti 

gledat za proširivati prostore? 

Damir Kajin zahvaljuje se ravnateljici, tetama i svim zaposlenicima u vrtiću. 

Vrtić je dobro vođen, a djelomično i zahvaljujući bivšoj ravnateljici gđi. Pavletić.  

Usudio bi se kazati da smo u Buzetu uspjeli posložiti stvari kao možda ni jedan vrtić u 

Istri. Bez pročelnica Elene Grah Ciliga, danas Reane, jučer Nives, „prekjučer“ gđe. 

Zlatić, Ornela itd., to ne bi bilo moguće. U Pazinu, prema zadnjim podacima koje je 

dobio, 40 jasličke djece je van vrtića. Mi teoretski govorimo o 7 djece. U Pazinu ne 

primaju mlađu djecu od dvije godine. Kod nas u Buzetu je to nezamislivo. Četiri 

majke su u ovom trenutku na porodiljnom, traže da im djeca budu u vrtiću. Pogledajte 

Zagreb, Rijeku, Pulu, Poreč, Labin neusporedivo bogatiji od nas, ogroman problem. 

Mi smo zahvaljujući ženama koje je prije spomenuo uspjeli na neki način toga biti 

svega pošteđeni. Cijena u vrtiću, do kraja godine je 99,5 €. Ekonomska cijena prošle 

godine iznosila je 2.633,00 kn, znači učešće roditelja je bilo 28,47, sada smo došli na 

ekonomsku cijenu 2860,00, a učešće roditelja je palo na 26,21%. Kod jaslica to je 

cca. 106 €. Lani je to bilo učešće 30,33%, a učešće danas je 27,92%. Imamo još 

jedan problem u gradu, ljudi koji dobivaju zajamčenu plaću, kroz doprinose gradu ne 

plaćaju ništa, ali zato sve usluge i sve servise grada koriste, a onda im netko, jedan 

dan se svađao sa vlasnikom oko toga, isplaćuje na ruke. Grad svima mora sve 

omogućiti. U nekim drugim susjednim zemljama puno bogatijima, situacija je relativno 

čista. Imaš imovinu plaćaj, to ide malo drugačije. Ekonomska cijena od 379,61€, iako 

je njemu lakše reći 2.860,00, znači 2.100,00 kn grad mora, porezni obveznici, uplatiti 

da bi to jednostavno funkcioniralo. Ono što je interesantno da je Upravno vijeće 

predložilo, a vjerojatno ćemo morati ići u tom pravcu nakon Nove godine da se 

iskorigiraju cijene vrtića, znači na 108€, sa 99,5€ koliko plaćaju danas roditelji, a za 

jaslice sa 106 na 115 €. I dalje će to biti izuzetno povoljno, to je protuvrijednost jedne 

kutije cigareta na dan. Osobno je za socijalnu državu, za pomoć svim potrebitima, da 

budemo maksimalno socijalni, ali isto tako poziva građane da ne iskorištavaju sustav 

koji može opstati onoliko koliko javne financije podnose. U ovom trenutku, ovdje je 

Mirjana pa će reći, imamo 4 asistenta, imamo 222 djece, imamo 47 djelatnika. Kada 

bi 47 podijelili sa 222, ne možemo to tako računati, jedan zaposleni na 4,7 djece. To 

je standard Buckinghamske palača u Londonu. Uvijek je bilo više djece van vrtića, no 

što je sada. U konačnici može se dogoditi dvoje troje ili možda niti jedan, ali o tome 

neka Elena odnosno Mirjana govore. Tko to može u Istri može kazati. Hvala isto tako 

i Čudesnoj šumi, mi, Grad, plaćamo razliku od njenih 106€ do 379,61€, oni imaju 

malo nešto više cca. 7€ u odnosu na nas, ali oni nam uskaču i u velikoj mjeri 

pomažu. Smatra da neki pojedinci pretjeruju, traže da se vrtić jednostavno, ali se mi 

ne možemo usporediti sa jednim Umagom, ali isto tako može reći da za razliku od 

socijalnih cijena u našem Domu umirovljenika oni tamo gotovo plaćaju punu 

ekonomsku cijenu. Kako je to nekada u prošlosti izgledalo neće ni spominjat jer mu je 
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mama stalno govorila da je za drugog sina plaćala skoro pola svoje plaće, a bila je 

na čelu, ono što danas radi Reana ili Elena. Problem, glavni problem ne samo 

Buzeta, a pogotovo bogatih sredina, koji bi to riješili financijski bez ikakvih problema, 

jesu tete, jesu njegovateljice u Domu umirovljenika, još jednom kaže sva zanimanja 

na području grada Buzeta, Istre su deficitarna. Od onih koji rade u financijama, u 

privatnim firmama itd. Dobili smo još jedno pismo gdje se neke majke, neki roditelji 

suprotstavljaju tome da iskusne tete pripomažu tetama početnicama u jasličkim 

sustavima. Mi radimo tako reći sve da se svi zbrinu, ali isto tako moli da se vodi 

računa i u ovim naporima kojim radi Mirjana, Elena, najmanje on. U Buzetu imamo 

toliko toga što drugdje nema, to ne treba nitko cijeniti, ne treba nitko poštovati, ali 

nema potreba niti poštovati. Vrtić Grad „košta“, Grad ne košta ništa porezni obveznici 

za vrtić izdvajaju na godišnjoj razini zajedno sa roditeljima 6,248 mil. kuna ili 840 000 

€, a ne znaju ljudi šta bi danas u jednom Pazinu, Poreču, Labinu, Vodnjanu, Rijeci 

gdje se neki vrtići koji su izgrađeni pred dvije tri godine u Istri zatvaraju u činili da 

imaju ovakav standard kakvog imamo mi. Da ne zaboravi reći jer to treba reći, četiri 

obroka, sve sa domaćih OPG-a. Ovdje je riječ o 99,55 € sutra možda 108€ koliko je 

predložilo Upravno vijeće što je odbio da barem do kraja godine izguramo sa 99 €. 

Elena Grah Ciliga, iznosi da nakon što je objavljeno u vrtiću Odluku o upisu 

djece ispod crte, na listi čekanja, ostalo je 12 djece koja ukoliko bi bila primljena, još 

uvijek se nije znalo da li će biti otvoren još jedna „upitna“ skupina. U 6. mjesecu 12 

djece sa istim brojem bodova ostalo je na listi čekanja, to znači da je ostalo 

dvanaestero djece koja će do 1.9. navršiti godinu dana i koja bi zapravo imala uvjete 

ali nema mjesta. Znalo se da u Obrtu za čuvanje djece ima 5 mjesta koju smo 

sufinancirali i za koju smo osigurali sredstva. Čudesna šuma imala je i svoje upise i 

tražila od roditelja da se izjasne i potpišu ugovore, i roditelji su morali brzo reagirati. 

Potpisali su ugovore te su nam se javili sa zahtjevima za sufinanciranjem. U 

međuvremenu se desila situacija da kada je vrtić potvrdio krajem 7. mjeseca da idu 

sa upisom one „upitne“ jasličke skupine, šta se desilo, neki roditelji koji su upisali 

djecu u tu skupinu su odustali od vrtića i time su doveli do toga da se lista pomiče i 

spušta se crta na roditelje koje nisu uopće računali da će im  djeca moći biti primljena 

u vrtić. Ta lista se sada pomakla na pet mjesta ispod, dakle petero djece koja su 

ispod crte imaju mogućnost biti primljena u vrtić. Ostalo bi ih vani sedmero. Javili su 

nam se roditelji da su ih zvali iz vrtića, da će im djeca biti primljena u vrtić, međutim 

oni već imaju ugovore sa Čudesnom šumom. Ono što je specifično sa obrtom, 

ukoliko oni, roditelji, odustaju od ugovora moraju plaćati penale, ne mjesec, dva, tri 

nego tijekom cijele pedagoške godine, i roditelji su sada pitali što da naprave. Ako 

prihvatimo vrtić, a našom trenutnom Odlukom o sufinanciranju djelatnosti dadilja 

postoji u članku 3. odredba “ukoliko odbiju prihvat djeteta u vrtić gube pravo na 

subvenciju“. Mi smo reagirali odmah, sazvali smo Odbor za kulturu, obrazovanje, 

društvene djelatnosti, zdravstvo i socijalnu politiku. Taj sastanak se održao 14.08. i 

razmatrali smo prijedlog izmjena i dopuna Odluke o sufinanciranju djelatnosti dadilja, 

ove godine imamo jednu specifičnu situaciju. Imamo djecu koja su na listi čekanja, 

pod istim uvjetima kao i djeca koja su u vrtiću i svejedno nam je ukoliko plaćamo 

razliku do pune ekonomske cijene, za roditelje i nas biti će svejedno je li dijete u 

Čudesnoj šumi ili u vrtiću jer udovoljavaju istim uvjetima. Radi se o tome da li je dijete 

rođeno pet dana prije ili poslije. S toga je Odbor na toj sjednicu donio prijedlog 

izmjena Odluke gdje bi se prihvatilo, i roditelji ne bi gubili pravo na subvenciju u tim 
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specifičnim okolnostima. Prijedlog te Odluke biti će objavljen na javnom savjetovanju 

sutra. Na Odboru se razmatralo hoćemo li donijeti i uputiti prijedlog odmah na 

današnju sjednicu Gradskog vijeća po žurnom postupku, no s obzirom da se radi o 

građanima i javnosti odlučili smo da se ide na javno savjetovanje od 30 dana. Kada 

se imalo prije dvije godine izmjenu Odluke o dadiljama, priznali smo roditeljima 

troškove od 01.09., tako da i ovom slučaju obavijestili smo roditelj kojima je sporno 

da mogu i žele da se odluče da li ostaju u Obrtu Čudesna šuma, da ćemo uputiti 

proceduru, Odbor je prihvatio takav prijedlog i uputit će ga najprije na savjetovanje, a  

kasnije ćemo pomno pročešljati ako budemo imali nekih komentara. Mora 

napomenuti, stav odbora je bio i takav prijedlog će biti upućen na savjetovanje, riječ 

je samo ukoliko se radi o djeci iste dobne skupine. Mi nemamo problem sa prihvatom 

četverogodišnjaka i starijom djecom, problem se dešava sa jasličkim uzrastom. 

Napominje to zato što Obrt za čuvanje djece mogu koristiti roditelji za djecu do 14 

godine. U obrtu su i sada djeca koja su starijeg uzrasta, ali je to odluka i opredjeljenje 

roditelja hoće li zadržati dijete tamo ili ne. Mora se znati da ima roditelja koji nisu dali 

zahtjev u vrtić, a djeca bi bila primljena, ali su odlučili da im dijete ostane u Čudesnoj 

šumi. Mi smo i na prethodnom savjetovanju prije dvije godine imali primjedbe takvih 

roditelja da su djeca vrijedna i tu i tamo međutim u ovom slučaju nam je problem 

jaslički uzrast. Nama bi bilo puno jednostavnije i lakše sufinancirati veći broj djece 

jasličke dobi u obrtu nego što nam je sada sa starijom djecom. Odluka će biti 

objavljena sutra, mjesec dana na savjetovanju. U sadašnjim okolnostima je svejedno 

jer plaćamo isto dali je dijete u vrtiću ili Obrtu Čudesna šuma, a i razlika je, kada se 

krenulo sa sufinanciranjem dadilja 2020. godine, tada se nije sufinancirao, razlika do 

ekonomske cijene, nego jedan manji dio, sufinanciralo se sa 1.000,00 kn, mijenjalo 

se odluku prema potrebama, usklađujemo Odluku prema situaciji koju imamo sa 

upisima u vrtiću.  

Vedran Majcan, vezano uz sufinanciranje vrtića, pomalo je iznenađen, ovo mu 

je prva informacija. Nije siguran da bi morali imati ovakav stav i nastaviti ovakvu 

suradnju. Privatni vrtić dobro dođe ako nemamo kamo zbrinuti svu djecu, ali ako 

Grad Buzet financira jednako i privatni vrtić, a taj privatni vrtić naplaćuje penale od 

roditelja, šokiran je, smatra da nije korektno, to se može možda neki sitni penal 

naplatiti za mjesec, dva, ali da je roditelj ugovorno vezan uz taj vrtić, iznosi da je prije 

svega šokiran, te je tom informacijom šokiran. Ako se isto sufinancira i privatan vrtić, i 

ako je ugovorno obavezan roditelj godinu dana, iznosi da je time šokiran. Ne zna šta 

bi uopće rekao na takvu situaciju, u situaciji kada mi privatnom vrtiću sufinanciramo 

boravak djeteta u jednakom iznosu kao što financiramo i vrtić u vlasništvu Grada 

Buzeta. Ne zna da li su to nekakvi ispravni koraci, trebalo bi razmisliti o postojećoj 

situaciji. Izražava žaljenje da i nakon što smo vrtić proširili, ušli u investiciju vrtića 

prije nekoliko godina od 12 mil. kuna, upravo sa nekakvom težnjom da se takve stvari 

više ne događaju, da nema više liste i  razmišljanja tko će ući u vrtić, a tko neće, da 

za jedno duže vremensko razdoblje riješimo taj problem vrtića i da upravo nemamo 

takve situacije. Mi i nakon tog proširenja vrtića nažalost i dalje vrtimo iste teme, liste 

upisa, tko hoće tko neće privatni vrtić, tko će nam pokrit ovaj ili onaj dio. Na žalost 

nije zadovoljan sa takvom situacijom, a posebno ga žalosti ovakve situacija kao što 

su plaćanje penala od strane roditelja koji su vjerojatno jako uznemireni kada takve 

stvari moraju rješavat. Dovoljno je stresno imati djecu i pokušavati danas raditi, imati 
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obitelj i još ovako nešto je vrlo čudna i specifična situacija, i priznaje da je nije nikad 

čuo.  

Mirjana Matančić Salhoff iznosi da nema rješenja za sada vezano uz situaciju 

nakon nove godine. Može se desiti već sutra da djelatnice ponovno idu na porodiljni, 

ne daj bože na duže bolovanje. Za početak je bilo važno da se krene sa tom grupom 

i zna da je roditeljima bilo teško čekati, ali jednostavno bez svih 24 odgojitelja mi ne 

možemo krenuti u 9. mjesecu sa svih 12 skupina. Prošle godine nam se isto javio taj 

problem, no imali smo sreću da su dvije djelatnice iz Lupoglava prešle u Buzet, bile 

su stručni kadar te nije bilo nikakvih dilema i problema, međutim sada u vrtiću rade 

dvije djelatnice koje nisu još stručne i može ih se zaposliti samo na 5 mjeseci. Od 

mjeseca siječnja raspisano je 17 natječaja, većina ih je bilo za odgajatelje. Upravno 

vijeće se sastaje svakih deset do petnaest dana. Zamolila je jednu osobu da dođe 

raditi do nove godine, osobno ju je molila da joj napravi uslugu da možemo otvoriti i 

krenuti jer nada se da će do nove godine se netko vratiti sa porodiljnog dopusta, a 

nakon toga i sa neplaćenog dopusta. Iskreno se nada da će se to dogoditi no neko 

sigurno rješenje sada nema, i već sutra se može desiti da netko ide i na bolovanje. 

Smatra da bi svi trebali biti malo više osjetljivi na situaciju koju imamo, ali to nije 

samo kod nas i u drugim vrtićima imaju puno problema. Biti će situacija smjene 

generacija, odlazaka u mirovinu, pa će opet nedostajati odgajatelja. Ove godine je 

bilo 75 zahtjeva za upis djece u vrtić, njih 49 ostvarilo je pravo na upis, s time da se 

do sada, kako se čekalo, sve pomaklo, te je na kraju 7 djece koji imaju dovoljan broj 

bodova jasličke skupine ostalo neupisano. Zna da se vrtić proširio no i nadogradnja 

je dugo godina kasnila i sada opet imamo jedan nedostatak prostora. Za roditelja čije 

dijete ostane neupisano to je uvijek stresno i teško, no moramo znati da neki roditelji 

su doma i daju djecu u vrtić, a ne rade. To pitanje se dugo godina provlači, kako 

riješiti to stanje. Vezano uz krov, brine ju ta situacija, pušta dio krova, ne zna što se 

dešava, no u svakom slučaju sada ide javna nabava te se namjerava isto sanirati. 

Anica Milković Grbac iznosi vezano uz krov da se odvoji dio kamene vune koji 

je na tom dijelu krova kako su formirane betonske kupole izrađen s unutrašnje 

strane, s vanjske strane nije to bilo više tehnički moguće izvesti zbog razvedenosti 

krova. Radi se o dijelu krova nalik na šesterokutne kupole koje su obučene i 

pokrivene naknadno, prilikom energetske obnove, sa limenim pokrovom i drvenom 

podkonstrukcijom. Ta konstrukcija je u međuvremenu, protekom vremena, nakon 

cca. 20 godina, istrunula je podkonstrukcija. Drugi problem je problem konstruktivne 

prirode na koji mi ne možemo utjecati, a koji je rezultat projektnog rješenja, a koje je 

bilo takvo kakvo je bilo već od ’70-tih godina imamo kupole koje su kao polu lopte 

između kojih su vodolomna grla odnosno odvodnju oborinske vode kroz stupove, 

znači u stupu je provučena vertikalna cijev i iz nje dalje ide negdje. Ukoliko se cijev 

na ulazu začepi voda na tom prostoru prodire u prostor. Ravnateljica se obratila 

Odjelu, zadnjim rebalansom proračuna osigurala su se sredstva za sanaciju dvije 

kupole koje bi trebalo sanirati. Prvi problem je što nitko neće doći ni pogledat, kada 

dođu pogledaju i kažu da se može silikonirati, problem se ne rješava na taj način. 

Nakon što je ravnateljica molila desetoro ljudi da dođu vidjeti, kontaktirali smo 

projektanta da napravi troškovnik, da se ide na javnu nabavu i nada se da će netko 

na taj natječaj se javiti. Da li će iznos od cca. 200.000,00 kn koliko je osigurano 

sredstva biti dovoljno ne zna. Bez obzira na to prema procjeni koja bude u 

troškovniku ići će se na odgovarajuću nabavu, i u međuvremenu do odabira ponuda 
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ići prema Gradskom vijeću da se  sredstva osiguraju  za sanaciju. Projektant je rekao 

da je cjelokupan dizajn vrlo nezahvalan, nesretno riješen, da se će se pokrpati 

problem za određeni broj godina ali da bi možda trebalo razmišljati o nekakvoj 

rekonstrukciji krovišta u jednostavniji dizajn koji bi riješio problem. Problem je 

kompleksan. 

Davor Prodan postavlja pitanje, pošto je komplicirana situacija i sa krovištem i 

sa radnom snagom kada bi se moglo očekivati neki prvi radovi, s obzirom na svu 

proceduru, okvirni rokovi? 

Anica Milković Grbac iznosi da će rokovi ovisiti o tome koliko će biti 

procijenjeni vrijednost nabave. Ukoliko je to vrijednost do 500.000,00 kn onda je to 

jednostavna nabava i to onda ide relativno brzo. Ako se radi o elektroničkom 

oglasniku onda je to nešto kompliciranije i radi se najmanje o dva mjeseca.   

Vedran Majcan nada se da puštanje krova neće utjecati na sigurnost djece u 

vrtiću odnosno da će se napraviti sve da se ili objekt ili ne koristi ili ako se koristi da 

budemo sigurni da neće doći do nekakav ne daj bože katastrofe. Želi posebno 

istaknuti, zašto nam se dešava to što nam se dešava to u vrtiću i u cijeloj Hrvatskoj 

općenito, to su famozni pedagoški standardi, koji su propisali vrlo stroge kriterije koje 

se vrtići moraju pridržavati. Broj teta, broj djece koju tete mogu imati i dr. Ima dojam, 

nedavno je u medijima objavljeno da je u Zagrebu ostalo neupisano 3000 djece. Digli 

su se roditelji na noge, digli su se mediji i udruge roditelja i dr. te je na jednom 

gradonačelnik Tomašević rekao da će upisati svih 3 000 djece. Našao je nekakav 

način da upiše svu djecu ili većinu, tako je bilo objavljeno. Pita se jesu li sva ta djeca 

upisana po pedagoškim standardima. U nekom retoričkom odgovoru smatra da je to 

izvan svakih pedagoških standarda. U našem glavnom gradu znaju da jedno mogu 

propisat neko u Ministarstvo školstva, a drugo su nekakve prostorne i tehničke 

realnosti koje mi u Hrvatskoj možemo izvesti. Lako je pisati tablice i reći npr. 5 teta na 

dvadesetoro djece no drugo je sa nekakvim normativima i realnosti koje mogu JLS 

ispuniti. Zna da se Buzet uvijek trudio da bude strog u tim pedagoškim standardima, 

ali zapravo, ako većina vrtića ne poštuje ili vrlo rubno poštuje pedagoške standarde 

pita se koliko mi radi tog striktnog držanja ispaštamo. Stava je da se moramo držat 

propisa, no objektivno misli da situacija u Hrvatskoj je daleko od toga. Malo ga je 

šokiralo i to da imamo roditelje koji danas ne rade, a imaju djecu u vrtiću, pa se pita 

da li možemo to na neki način regulirati drugačije da se to ne događa, i da li bi trebali 

donijeti neke nove odluke ili neke nove propise na razini Gradskog vijeća ili vrtića u 

kojem bi se takve stvari regulirale. Da netko ne zloupotrebljava sustav sebi u korist, 

manipulirajući time radi ne radi zapravo koristi sustav da djecu držimo u vrtiću, a s 

druge strane imamo nezaposlene roditelje koji su doma. Predlaže da se razmisli o 

tome da li se taj problem može riješiti. Što se tiče teta u vrtiću, ovdje i kod svakog 

proračuna govori mi moramo promijeniti sustav stipendiranja u Gradu Buzetu, 

moramo znati planirati koliko će nam teta trebati do nove godine, nakon nove godine 

do 1.6. iduće godine, 2025.,2026. i slijedećih pet godina mi moramo imati plan toga 

koliko nam zapravo kadrova te struke treba i sustav stipendija mi moramo usmjerit na 

takav način da znamo stipendirati tete i obrazovanje teta u nekakvoj budućnosti sa 

obvezom da onaj tko je stipendiran zapravo radi u vrtiću. Drugog rješenja ni neće biti. 

Ukazuje na silnu i veliku potrebu da se kadrovi planiraju, ne samo u vrtiću već  i u 

Domu umirovljenika i svugdje drugdje. Nema više onog objavite natječaj i čekati da 

„padne s neba“ netko tko će se javiti na taj natječaj i jedva čeka doći raditi u sustav. 
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To je prošlo svršeno vrijeme, dvadeset, trideset godina živjeli smo fantaziju, ne samo 

JLS nego i gospodarstvenika ima 300 000 ljudi na burzi rada i ima tko će raditi, toga 

sada više nema. Trebamo se aktivnije uključiti u planiranje kadrovske politike u 

svakom segmentu i dugoročno.  

Damir Kajin slaže se sa svime, ali su prilike malo drugačije. Kada se upisuju 

djeca u vrtić, svi su zaposleni roditelji, a nakon nekoliko mjesecima više nisu 

zaposleni. Tko bi to trebao pregledavati, tko je zaposlen roditelj ili nije on ne zna. Zna 

se više puta našaliti da više nas koji imamo pse više košta jedan pas, 90-100 € na 

mjesec nego ponekad dijete u vrtiću, pa ispada da je pas naš problem, a dijete naš ili 

vaš. Malo grubo izgleda ali tome je doista tako. Stipendije ne zna da li u ovom 

trenutku rješavaju taj problem jer sva zanimanja su deficitarna. Ovdje vijećnik Elvis 

jako dobro zna, da li on prati ove sentence Ustavnog suda ali kod specijalizacije 

liječnika. Ustavni sud je otvoreno rekao nema robovskog rada, to što vam 

zdravstvena ustanova plaća stotine i stotine tisuća kuna, nema tu više vraćanja. 

Nakon što specijaliziraš ti naprosto biraš kamo ćeš. To može reći Gordana Čalić 

Šverko za slučaj njene kćeri. Može ona nakon specijalizacije ići u Zagreb, Dubrovnik i 

ne vraća nikome ništa, to je naprosto tako. Kada govorimo o Zagrebu i njihovom 

vrtiću, oni su najgori vjerojatno u Hrvatskoj, vis a vi one situacije koje su imali iz 

vremena majke odgojiteljice, ne želi se u to upuštati, ali gdje je problem, mi imamo 

zakon i tko je sada taj koji će ravnateljici naložiti da recimo u tim skupinama ima 

petero  ili šestero djece više i da se nekom djetetu nešto dogodi pa da ona ili teta 

završe u nekoj odgojno popravnoj ustanovi, da bude blag. Tu odgovornost na sebe 

neće preuzeti nitko, a da ova država iz godine u godinu diže standard, tu se slaže se 

vijećnikom Majcanom kada je rekao, da jedno je bilo kada je bilo 300 000 radnika 

građana RH na Zavodu za zapošljavanje, a danas imamo slučaj koji imamo. Kada 

smo mi imali vrtić od '70-tih godina, tada pa i '80 -tih godina ili na prostoru IŽ možda 

je bilo petnaest vrtića, danas ih ima 35-40. Gotovo da nema Općine da nema više 

vrtića, onda su Gradovi imali, ali danas ima i Gračišće, Motovun i ne zna tko sve 

nema.  To se prije petnaest godina moglo rješavati sa 600 teta, a danas taj kapacitet 

može riješiti samo sa 1200 – 1300 teta i to je jedan veliki problem. Nema radnika. I 

danas je molio da sjeverni brod crkve, napravite i to, no ni slučajno. Osigurani novci 

za rekonstrukciju krovišta, treba nam troškovnik, javna nabava, neće se nitko igrati 

bez toga, kao što isto tako, možda smo zaboravili spomenuti da prošle godine je po 

prvi puta došlo na naplatu i sredstva za povrat kredita. Prije toga to nije trebalo 

osiguravati u iznosu od 522.000,00 kn godišnje. Čini se sve, ali ako država ne 

promijene zakonski okvir mi ćemo i ubuduće imati ogroman problem, a ovo što radi 

Mirjana, Elena, Reana ili nije bitno tko sve ne, to je vrijedno svakog divljenja i 

zahvale.  

Nakon rasprave donosi se jednoglasno uz 10 glasova „za“ slijedeći  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Financijskog izvješća Dječjeg vrtića 

„Grdelin“ Buzet za 2022. godinu. 
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TOČKA 6.  

Usvajanje zapisnika s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 28. 

lipnja 2023. godine 

 

 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno uz 10 glasova 

„za“ donosi sljedeći  

ZAKLJUČAK 

Usvaja se  zapisnika s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

28. lipnja 2023. godine. 

 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog 

plana uređenja Grada Buzeta 
 

 
Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog. 
Davor Prodan iznosi zaključak odbora koji je prihvatio prijedlog odluke. Moli 

informaciju kada se može očekivati IV. izmjena Prostornog plana Grada Buzeta? 
Anica Milković Grbac iznosi da unutar proteklih petnaestak dana uspjela 

poslati Stručnoj izrađivačici na obradu nakon što smo zatražili posebne zahtjeve 
javnopravnih tijela i čekali deset dana da ih dobijemo i onda se tu jedno vrijeme 
stajalo. Uspjela je poslati Stručnoj izrađivačici podnesene zahtjeve na obradu za 
2018. g., obzirom da je 2018. g. praktički sustavna gdje su se mijenjala građevinska 
područja u siječnju. Svi zahtjevi koji su došli od siječnja 2018., 2019., 2020. i 2021. 
trebalo je sve u digitalnom obliku proslijediti. Sada namjerava poslati još zadnje dvije 
godine u kojima ima jako puno zahtjeva. Imamo nakon uvođenja naknade za 
neizgrađeno građevinsko zemljište i pojedinačnih zahtjeva za skidanje iz 
građevinskog područja, posebno područja koja su nepovoljna. Kada se svi zahtjevi 
obrade, ucrtaju, kvantificiraju u površinama i ha, provjere demografski podaci, 
kompletno ažurira postojeće stanje izgrađenosti građevinskih područja trenutno 
zatečeno, jer mi imamo sada planirana građevinska područja no moramo označiti 
koja građevinska nam je stvarno izgrađen, tada ćemo znati matematički gdje smo i 
koliko je moguće udovoljiti zahtjevima i zahtjevi javnopravnih tijela će nam tu biti jako 
bitni obzirom na situaciju koju smo imali. Prvenstveno se u ovom dijelu pribojava 
konkretno zahtjeva konzervatora. Treba računati da će biti barem osnovna i 
ponovljena javna rasprava, realnije je da će biti osnovna i dvije ponovljene, obzirom 
na često vraćanje na popravke tih elaborata, to su vrlo kompleksni planovi i jako ih 
podrobno županijski zavod provjerava, za razliku planova niže razine koji ne idu na 
njihovu suglasnost. Ako sve ide glatko rekla bi da bi šesti mjesec iduće godine bio 
nekakav rok kada bi se plan mogao naći na donošenju, a rasprave bi trebale biti 
odrađene u prvoj polovini iduće godine. Izrađivač je kvalitetan, brz, može pratiti taj 
tempo, u smislu  da obradi zahtjeve i da se brzo odrade sve procedure. Zakonska 
regulativa se nešto promijenila u odnosu na nekakvo prethodno razdoblje da su te 
javne rasprave isto nešto kraće, ponovljene rasprave su 8 dana. Paralelno se radi na 
planu UPU Rujavac i pokrenuta je izmjena UPU Mažinjica. Uz to dovršava se Dom 
umirovljenika bez voditeljice projekta i sl. Izazovno je, a posebno razdoblje do kraja 
godine. Shvaća da građani ne mogu shvatiti da toliko traje jedna izmjena Prostornog 
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plana no na žalost traje, i to zaista godina dana ako sve ide „ko po štriku“, ako negdje 
nešto zapne i traži se stručna podloga to se odmah produžuje.  

Davor Prodan iznosi da ćemo biti u kontaktu po ovoj temi, morati ćemo 
građane obavijestiti kako napreduje proces, iznosi da danas ne donosimo Odluku o 
prihvaćanju već ta odluka ide na javnu raspravu pa tek na sjednici u 11. mjesecu ako 
bude sve išlo u redu bi donijeli izmjene kojima bi se omogućila POS-ova odnosno 
stanogradnja drugih investitora na području grada Buzeta.  

Damir Kajin iz klupa iznosi da smatra da neće biti gotov Prostorni plan do 
lipnja mjeseca 2024. već će smatra prije biti gotov do kraja iduće godine.   

Rasprave nema te se jednoglasno uz 10 glasova „za“  donosi slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se  Odluka o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Buzeta. 
 

 
TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta 
za 2023. godinu 

 
 

 Elena Jerman potpredsjednica Odbora za javna priznanja obrazlaže prijedlog i 
iznosi kratak rezime provedenog natječaja za dodjelu priznanja. Na natječaj je 
pristigao 21 prijedlog za dodjelu priznanja. Za 1 kandidata su pristigla 2 prijedloga. 
Od toga 18 prijedloga zadovoljava uvjete i kriterije po kojima Odbor može dodijeliti 
priznanja dok 3 prijedloga shodno članku 11. stavku 3. Odluke o javnim priznanjima 
ne zadovoljavaju kriterije za dodjelu priznanja („Javna priznanja ne mogu se dodijeliti 
osobama za obavljanje poslova radnih mjesta“). Osim toga, 1 kandidat je odbio 
primiti priznanje iz razloga što smatra da nije zaslužio primiti priznanje, ali da je 
zahvalan na kandidaturi. Iz tog razloga neće mu biti dodijeljeno priznanje. 

U 2023. godini Odbor predlaže dodjelu 17 priznanja i to redom: zbog izrazitih 

školskih i vanškolskih uspjeha i dostignuća predlaže se vijeću dodjela Pohvalnica 

Grada Buzeta i to slijedećim učenicima: Emil Luka Ladović, Antonija Paulović, Eva 

Rupena, Marko Marušić, Ela Ciliga, Tea Fakin, Kim Marušić, Petar Rašpolić, Erika 

Vivoda, Školsko sportsko društvo ''Srednja škola Buzet'' s voditeljem Sašom 

Runkom, Hana Albaneže, Antonela Fakin, Katarina Muzica. 

Za dodjelu godišnje nagrade Grada Buzeta predlažu se slijedeći: Caffe bar 

Tina, zbog  uspješnog poslovanja u trajanju punih 40 godina, gdje okuplja i povezuje 

Buzećane te podržava sportske i kulturne sadržaje grada Buzeta. Caffe bar Tina 

kultno je mjesto okupljanja Buzećana, od mladih pa do umirovljenika, već puna četiri 

desetljeća. Od samih početaka, iako prostorno mali, kafić Tina oduvijek je odisao 

posebnim šarmom i gostoljubivošću, stoga ne čudi da je svih četrdeset godina 

mnogim generacijama bio prvi izbor za večernje izlaske, prvu jutarnju kavu, odmor 

nakon posla i sl. Na uspješnom, produktivnom i kontinuiranom radu treba čestitati 

lvanki i Aldu Šverku koji su prije četrdeset godina utemeljili Tinu, kao i današnjoj 

vlasnici, njihovoj kćerki, Tari Fabijančić, koja je preuzela poslovanje i svojim idejama i 

kreativnošću doprinijela još uspješnijem napretku Tine. 
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Ekipa Mecha Pingvini s mentorima Martinom Brojan i Draganom Kranjčić. To 

je tim učenica i učenika Osnovne škole  "Vazmoslav   Gržalja"  iz  Buzeta koji su se u 

jesen 2022. godine okupili radi radi sudjelovanja  na FIRST LEGO League (FLL) 

robotičkom natjecanju. U sklopu priprema za natjecanja, robotička ekipa „Mecha 

pingvini“' osmislila je i pokrenula projekt „BUZET -reSTART siSTEAMa“ kako bi svim 

učenicima buzetske škole omogućila pristup jednom od najmodernijih STEAM 

programa na svijetu iz  sustava LEGO Educationa. Primarni ciljevi ovog projekta bili 

su nabava robotičke opreme te edukacija nastavnika kako bi se uvela STEAM 

izvannastavna aktivnost za učenike matične škole u Buzetu, ali i područnih škola u 

Lanišću, Roču i Vrhu. Kampanja je pokrenuta slanjem zamolbi koje su upućene  

gospodarskim subjektima te online crowfunding kampanjom za fizičke osobe. Uz 

pomoć Buzećana i Buzećanki, pojedinaca i firmi Buzeštine, Istre i šire prikupili su 

financijska sredstva i većinu su utrošili za matične škole u Buzetu i  njenih područnih 

škola Lanišće, Roč i Vrh opremom potrebnom za izvođenje LEGO Education 

STEAM. Buzetska ekipa Mecha Pingvini, sa svojim mentorima Martinom Brojan i 

Draganom Kranjčić, prvi je put sudjelovala na natjecanju FIRST® LEGO® League 

u organizaciji Hrvatskog robotičkog saveza i osvojila izvrsno 8. mjesto između čak 

28 ekipa s 3 do 10 članova starih između 9 i 16 godina, ukupno vise od 250 

učenica i učenika iz cijele Hrvatske. 

Za dodjelu Zlatnog grba Grada Buzeta predlažu se slijedeći: Katedra 

Čakavskog sabora Roč koja ove godine navršava punih pedeset godina otkako su 

započele aktivnosti  Katedre Čakavskoga sabora Roč. Aktivnostima koje je ročka 

Katedra tijekom svog polustoljetnog djelovanja provodila bitno je doprinijela 

oblikovanju današnje slike Roča i Rošćine, Huma i Humaštine i bitno utjecala na 

kvalitetu života u maloj sredini kao sto je Roč. Svojim  Projektima, napose izdavačkim 

(Misal kneza Novaka iz 1368. i Misal po zakonu rimskoga dvora iz 1483.) Katedra je 

prenosila kulturnu sliku o sebi, o prošlosti, o materijalnoj i nematerijalnoj baštini, 

poglavito glagoljskoj i glagoljaškoj, ali i svojim aktualnim kulturnim i turističkim 

proizvodima koji se na toj baštini temelje. Svojim programima i projektima  koje je 

Katedra realizirala u svojoj prošlosti, iznimno je utjecala na razvijanje i  oblikovanje 

slike Roča i Rošćine, a utječe i na realizaciju budućih kulturnih i  turističkih sadržaja i 

ponuda, te proizvoda koji se na toj baštini temelje, doprinoseći razvoju Roča, Rošćine 

i Buzeštine, osiguravajući ovdašnjim stanovnicima dodatne sadržaje, kvalitetno 

provođenje slobodnoga vremena, aktivno sudjelovanje u životu zajednice, promiče i 

njeguje zaštitu običaja, tradicije i baštine, a svojim aktivnostima i ponuđenim 

sadržajima te ciljanim rezultatima svojih djelatnosti promovira Roč, Rošćinu i Grad 

Buzet kako na lokalnoj tako i na regionalnoj, nacionalnoj, europskoj, pa i svjetskoj 

razini. 

Također, za dodjelu Zlatnog grba Grada Buzeta predlaže se i Gordana Čalić 

Šverko koja je zaposlena u Glasu Istre od 1. studenog 1985. godine. Tijekom svoje 

dugogodišnje  karijere pratila je i izvještavala o svim događanjima  koji su se zbili na 

području Grada Buzeta. Novinarka u srcu i duši, s jednakim je žarom pratila i 

izvještavala o cijeloj lepezi najrazličitijih tema i sadržaja na koje je nailazila na 

“sjeveru Istre“. Izvanredna je poznavateljica buzetskih prilika, cjelovitost sagledavanja 

svake najrazličitije teme ukazuje na njezin istraživački i objektivan pristup 

izvještavanju. Tekstovi Gordane Čalić Šverko prava su riznica i kronika buzetskih 

aktualnosti posljednja četiri desetljeća (bilo da se dotiče događanja, manifestacija ili 
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pojedinaca). Svojim radom svakodnevno gotovo 4 desetljeća doprinosi promociji 

Grada Buzeta, njegovoj kulturnoj baštini, identitetu i brendiranju kao turističke 

destinacije. O važnosti njenih članaka i doprinosu istih za vidljivost Buzeštine u širem 

okruženju govori i podatak kako je Gordana Čalić Šverko već godinama na popisu 

150 novinara čije članke najviše preuzimaju klijenti press clipping agencija u 

Hrvatskoj. 

Otvara se rasprava.  

Davor Prodan čestita svim nagrađenima te još jednom čita prijedloge 
nagrađenih osoba. 

Nakon rasprave jednoglasno se uz 10 glasova „za“ donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 

Donosi s Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2023. g. 

 

TOČKA 9. 

Pitanja i prijedlozi 
 
 

Davor Prodan moli pročelnicu Elenu Grah Ciliga da iznese događanja koja će 
uslijediti povodom Dana grada. 

Elena Grah Ciliga iznosi da će pozivnice biti upućene vijećnicima ovaj tjedan 
poštom i mailom. Iznosi da su vijećnici na klupe dobili program Dana Grada – 
Subotine 2023. godine te prema priloženom programu iznosi koja događanja nas 
očekuju.  

Damir Kajin iznosi da se ove godine vraćamo na Fontanu vis a vi radova u  
Starom Gradu jer se vrši popločenje jedne ulice tj. Ulice Pina Budičina prema 
Pjacaletu što oduzima puno prostora. 1.09.2023. kada imamo Znanstveni skup 
Buzetski dani slijedi rušenje fontane na Trgu Fontana. Abrami to će biti gotovo za dva 
do tri dana. Idemo prema Sv. Donatu sa nekim radovima. Dom umirovljenika u 
građevinskom dijelu biti će gotov 28.9. To je izuzetno važno, hvala svima koji su se 
morali davati. 4.9. imamo otvaranje ponuda za Riječku ulicu, projekt iznosi cca. 11-12 
mil. a 11.9. imamo otvaranje ponuda iza kojih stoji grad za odrone i sanacije cesta u 
Starom Gradu i okolici Buzeta. Na svečanoj sjednici Gradskog vijeća grada Buzeta 
koja će se održati 8. rujna biti će prisutan predsjednik RH g. Zoran Milanović. Od 
ostalih gostiju biti će neki bivši predsjednici. Šta se tiče nedjelje 10. rujna Subotine po 
starinski zamišljena je i dobrodošlica sa teraninom ili nečim drugim u Starom gradu. 
Gosti će ispred Aure moći popiti aperitiva po vlastitom izboru.  

Vedran Majcan postavlja pitanje vezano uz POS stanove u kojoj je fazi? 
Znamo da je projektiranje bilo u tijeku, je li završeno, da li  će biti raspisan natječaj za 
izvođenje radova, kada se planira, kada bi moglo to krenuti u realizaciju? Interesira 
ga prolazno vrijeme za dva trgovačka centa za koje smo prostorno plansku 
dokumentaciju donijeli, za Spar i Hey park, ima li još zainteresiranih investitora, pošto 
se prenio glas po Buzetu, i jesu li navedene tvrtke zatražili, temeljem nove prostorno 
planske dokumentacije građevinsku dozvolu, u kojoj je to fazi, kada se planiraju 
radovi? Interesira ga prolazno vrijeme oko obilaznice, radovi stoje koliko vidi ne zna 
da li se čeka i šta se čeka, da li već imamo neku pouzdanu informaciju hoće li biti 
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nekakva prvi sloj asfalta i kada će to biti završeno? Vezano uz Subotinu, prošle i 
pretprošle godine osobe koje su pozvane na Svečanu sjednicu čini mu se da nisu 
dobile ulaznice za Stari grad, ne zna da li će ove godine dobiti i da li su predviđene? 
Smatra da bi bilo lijepo da svi koji dobe pozivnicu za Svečanu sjednicu dobe i  
nekoliko ulaznica za Stari grad, da ih barem time možemo počastiti. Također da se 
previde, misli da nisu bile proteklih godine nekakve obiteljske karte, nešto se zbrajalo 
djeca i dr., da se predvidi paket u kojem će se  građanima nešto mora naplatiti ako se 
planiraju ulaznice, ali da to bude prihvatljive za obitelj.  

 
  Dubravka Črnac Dujanić  postavlja slijedeća pitanja gradonačelniku:  

1. Što je učinjeno od zadnjeg Gradskog vijeća na području grada Buzeta? 
2. Plan i program obilježavanja Dana Grada, odnosno Subotine?  
3. Pošto se dogradnja Doma za starije bliži kraju da li se namjerava 

organizirati da jedan određeni broj potrebitih sugrađana dobiva obrok i 
vikendom i blagdanima, a ne samo radnim danom (takvih nije puno) kada 
se i onako u Domu sprema obrok za stanare doma? 

 
Elvis Ćerneka postavlja slijedeća pitanja gradonačelniku i pročelnicama:  
1. Vezano uz kružni tok prema Domu zdravlja, jasno mu je da taj kružni tok 

nije jasno vidljiv i da nije moguće napraviti ga jasnije vidljivim zbog 
teretnog prometa no da se pokuša ipak iznaći  neko rješenje nekakvi 
usporivači barem „ležeći policajci“ ili vizualni, jer ljudi koji nisu iz Buzeta pa 
čak i oni koji jesu zaista ne poštuju taj kružni tok, i svi se žale da se može 
nešto desiti?   

2. Predlaže gradonačelniku, pošto vidi da se gradonačelnik dosta angažirao i 
u medijima najavio početak obnove ceste most Antonci do mosta Motovun 
odnosno dalje prema Istarskim toplicama. To će naravno, zatvaranje 
ceste, biti veliki problem za teretni promet, sugestija na iznimnom 
angažmanu u mogućnosti privremenog otvaranja graničnog prijelaza tj. 
trase za teretni promet, jer ići preko „Y“ i na Rupu je zaista veliko 
opterećenje teretnom prometu.  

3. Dosta se ljudi žale da se ne može stupiti u kontakt sa nekim od odjela u 
Gradskoj upravi i to prvenstveno Odjel za gospodarenje prostorom. Jasna 
mu je opterećenost sa poslom i svim slučajevima, ali sugestija ili dobra 
namjera je da se definira uredovno vrijeme za primanje stranaka ili poziva 
pa da to bude donekle uređeno, ako ne onda je malo kaotično, a očito je 
da ljudi imaju potreba prema tom odjelu.  

 
Kristijan Jermaniš postavlja slijedeća pitanje gradonačelniku:  
1. Koliko se kvadrata nasipalo kamena iz tunela Učke u Mala Hubi do sada i 

koliko je koštalo grad to nasipavanje, da li je to to ili će se još nešto 
nasipavati?  

2. Kada je netko iz grada obišao Mjesne odbore i da li se namjerava u 
nekom vremenu obići iste?  

3. Pošto je dosta vremena prošlo od postavljanja pitanja oko izgradnje  
nogostup uz cestu u  Roču, Roč – Stanica Roč, misli da se gradonačelnik 
u to vrijeme sastao sa ŽUC-om pa moli informacije o tome? Pošto je to 
županijska cesta i da li ima novih informacija?  

4. Obećano je na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća da će se vlasnicima 
zemljišta koji nisu potpisali za županijsku cestu Vrh – Marčenegla, poslati 
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nove dopise i podsjetnike da oni koji nisu, dođu u Grad potpisati 
suglasnosti za sanaciju ceste da li je to učinjeno i koliko je osoba isto 
potpisalo? Pošto se širi cesta Mažinjica (Pij)  - Škuljari zanima me da li su 
oni (vlasnici) svi potpisali ili tamo ne treba? 

 
Davor Prodan, postavlja pitanje gradonačelniku i pročelnici Upravnog odjela 

za gospodarenje prostorom iako je bio često u kontaktu  s njima ovih dana: 
1. Pošto će ubrzo biti obnovljeno igralište sa anti stres podlogom kod 
Srednje škole, a isto tako upoznat je da postoji priručnik o održavanju tog 
igrališta, moli da se građanima grada Buzeta objasni način na koji se održava i 
isto tako moli da prije završnih radova igralište se temeljito počisti, to sada 
službeno govori, i da se krošnje koje padaju tj. grane koje padaju na igralište 
isto tako posiječu kako ne bi devastirale igralište. Tko će biti odgovoran za  
održavanje ovog lijepog objekta koji  je pred samom realizacijom ?  
2. Vezano uz MO Štrped i mještane Mlin. Prije svega za Dom u Mlinima 
koji nije legaliziran, gdje nisu riješeni imovinsko pravni odnosi, gdje nema 
priključka vode, odnosno koje radnje se poduzimaju? Koliko ima informacija, 
vlasnik nekretnine, odnosno vlasnik zemljišta gdje je nekretnina, već 
dvadesetak i više godina to nije imovinsko pravno riješeno, spreman je na 
kompromis kako bi se to riješilo, pa moli da ga se pozove na razgovor kako bi 
se konačno krenulo u krajnju legalizaciju doma kako bi mogli imati priključak 
vode odnosno raditi kupatilo tj. toaletni prostor.  

 
Damir Kajin, krivo je računao rekao je za deveti mjesec, a odnosi se na osmi 

mjesec. Znači 26.8. trebao bi građevinski dio dogradnje Doma umirovljenika biti 
gotov. Traži se tehnički pregled itd. To je ogromna investicija, nakon toga ide i 
opremanje, biti ćemo u roku, apsolutno, znamo koji su to tereti. Što se tiče trgovačkih 
centra, znate da smo promijenili prostorno plansku dokumentaciju, UPU Grada 
Buzeta. Svi koji su pratili i bili zainteresirani, kažu da ovo što se dogodilo u Buzetu 
nije se dogodilo nikada u njihovoj karijeri, da daleko u godinu dana mogu doći i 
vjeruje da će doći do građevinskih dozvola u 12. mjesecu i želi isto tako vjerovati, a u 
međuvremenu su već otkupili terene od vlasnika da će jedan i drugi centar biti 
zgotovljeni do sezone do 01.07.2024., da li će biti petnaest dana poslije nebitno. 
Iduće godine Buzet bi trebao dobiti dva trgovačka centa sa čitavim nizom aktivnosti. 
Zaobilaznica ne stoji, prati se slijeganje terena vis a vi činjenice što je ona rađena na 
močvarnom zemljištu. Neće spekulirati koliko će zaobilaznica koštati, u cijelosti 
financirana od strane Hrvatskih cesta. Želi vjerovati da će biti prvi sloj asfaltiranja u 
11. mjesecu, ako iza toga stoji nadzorni tj. ako stanu projektanti. Ako bi u prvom 
mjesecu krenula Riječka ulica promet bi se u velikoj mjeru preusmjerio preko  
zaobilaznice. Oko karata za Subotinu reći će nešto više Elena, no moramo imati 
naumu da sve košta i on u pravilu „pekja“ okolo da nam se izađe u susret i pomogne. 
Što se tiče pitanja Dubravke vezano uz dostavu obroka potrebitima vikendom i 
blagdanom, ako je neki grad socijalan, ako se izlazi u susret svakome onda to činimo  
i sa tim  obrocima. U pitanju je oko supruge pok. Sirotića -Batirameta, netko je „težak“ 
2-3 mil. eura, grad izlazi u susret, izlaziti ćemo i u buduće. Međutim kada bi netko 
tebi omogućio da smjestiš u Brgad, i drugdje oni bi imali na mjesečnoj razini prihod 
od tridesetak i više tisuća kuna. Jedan radnik koji radi i dolazi sa strane, za Cimos, 
Cimos izdvaja 1.400,00 kn ako ih se smjesti 20 to je 28.000,00 kn, 8.000,00 kn je 
neki trošak mjesec no sa 20.000,00 kn može se pristojno živjeti. Vidjeti ćemo i 
dogovoriti se oko toga. 4.9. pred samu Subotinu otvoriti će se ponude za Riječku 
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ulicu. Procjene su rađene u dvanaestom mjesecu, vjerojatno je s odmakom od 
godine dana potrebno je računati da je sve cca. skuplje 10%. Danas su počeli slagati 
kamene kocke u Ulici P. Budičina, to će potrajati neko vrijeme. 11.9. otvara se 
natječaj za odrone. Pred dva dana počela je sanacija ceste od Mažinjice – Pij do 
Abrami. Mora se zahvaliti ŽUC-u. I dana je isto razgovarao sa njima, nemaju novaca 
za ovo gore, traže normalno suglasnosti da mogu ući u posjed. Ove godine će 
zasigurno nastaviti nakon izuzetnog zahvata na cesti od Mosta prema Kozarima, ne 
onoliko koliko je bilo lani, ali jedan dio će se adaptirati. Gotovo je igralište kod 
Srednje škole, još neke sitnice treba napraviti. Plaćeno je po situacijama 1 008 
630.16 kn ili cca. 133 863€. U proračunu smo bili planirali 1 076 500,00 kn ili sa PDV-
om 178 595 tako da nam je ostala ta razlika, to je novac proračuna. Dobili smo 
donaciju u reflektorima. Postavljeno je 16 reflektora, dobiti ćemo još tri. Fontana na 
Trgu Fontana se ruši sa 1.9. i počinje se raditi nova, radovi će vjerojatno trajati kroz 
ovu i iduću godinu. Izuzetno mu je drago da smo po razvrstavanju smeća 8-mi u RH, 
bravo i Parku i Ervini i svim Buzećanima. Južni brod crkve je prekriven, ostao je 
sjeverni, povuklo se 590 000,00 kn iz ministarstva za sakralne odnosno kulturne 
objekte i za tu namjenu je osigurano 220 000,00 kn. Problem je taj da nema to tko 
napraviti, nakon Subotine krenuti će se u realizaciju, te se onda treba početi planirati 
sredstva za Palaču Moreti, za troškovnik, konzervatorsku pripremu za zgradu crkve. 
Konačno je postavljena led rasvjeta, cca. 3,5 mil. kuna. Ušli smo u top pet šest 
gradova RH po proračunskoj transparentnost i svim šeficama financijama ili 
pročelnicama iskreno se zahvaljuje. Postavljeni su u ovih mjesec i pol dana  zadnjih 
paneli na Osnovnu školu. Kamen za industrijsku zonu, Anica će reći nešto više oko 
cifra, pristiže od idućeg tjedna još 100 kamiona. Kamen nam je donira 530 000 €, 
plus smo povukli 200 kamiona, plus ukrcaj i vaganje. Nije do danas znao, iako smo 
se drugačije dogovarali, nema taj podatak ovdje mora ga provjeriti, koliko je samo 
vaganje i utovar. Otkupljeno je zemljište za hitnu, želi vjerovati ako država stane iza 
tog projekta, kao što nas uvjerava pročelnica za zdravstvo IŽ mi bi trebali biti pilot 
projekt. Duboko je u to uvjeren i rekao je maloprije da je otkupljeno zemljište za dva 
trgovačka centra od privatnih osoba. Tvrdi da ovakav odnos kakvog su ti ljudi imali, 
doživjeli u Buzetu, nisu nigdje u Hrvatskoj. Kada govorimo o ovim objektima za što 
otvaramo natječaj 11.9., tu su dionice Račice – Rimjak, Juradi – Marčaneško Polje, 
Most – Maruškići – Dubrovica, Srnegla, groblje Švikarija. Švikarija – Žugani, 
Marčenegla  Medveje, lokacija Rimnjak, križanje za Brda, Negnar, nova cesta za 
Krte, Pengari, Podrebar, cestovni propust Marčeneško Polje , Medveje, Pengari, 
sanacija zida u Starom gradu ispod Velih vratiju, sanacija zida Stari grad ispod 
palače Moreti. Kada Dubravka pita što je učinjeno u Starom gradu u mandatu ovog 
vijeća i njega, negdje oko 40-50 grobnih mjesta, kao i za vrtić za kojeg otplaćujemo 
522 000,00 kn i za ovo otplaćujemo cca. 350 000,00 kn godišnje. Izmijenjena je sva 
rasvjeta oko zidina. Crkva Sv. Jurja iznutra sakristija, preslica itd. Sa gotovo 400 
000,00 -  500 000,00 kn jer je nešto išlo preko ministarstva sanirani su zidovi koji 
gledaju prema Sv. Martinu dole prema Vodovodu. Krov crkve Sv. Marije Vele plus 
vrata, to će u konačnici biti 2 mil. kuna. Palača Verzi, na početku mandata izdvojili 
smo mi u proračunu, cca. 3,6 ili 3,7 mil. kuna. Odvodnja od Sv. Jurja prema 
Pjacaletu, popločenje ide danas. Nismo se dogovorili sa Željkom oko zida. Htjeli smo 
organizirati utrku nije se moglo. Palača Moreti treba se pripremiti troškovnik. Što se 
tiče donjeg grada, od 1200 rasvjetnih mjesta računa da je ovdje negdje oko 1/3. 
Fotopaneli su postavljeni, Osnovna škola, Srednja škola, Park ostaje Dom, vrtić, 
vatrogasci. Dom ne možemo dok objekt ne bude bio gotov. Igralište je spomenuo. 
Napravljeni su projekti za Most dvoranu, čekamo u desetom mjesecu kako ćemo 
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proći sa energetskom obnovom. Preko 20 naših građana je energetski obnovilo 
stambene zgrade, na žalost nismo uspjeli radi „najbržeg prsta“, ovih devet ulaza za 
što imamo gotove projekte. Ide zaobilaznica, Dom umirovljenika je rekao, šetnica 2,7 
mil. kuna prema Sv. Martinu, radi se u industrijskoj zoni. Izuzetno bitno UPU, 
prostorno planska dokumentacija, Fontana I. faza, rušenje 1.9. U Osnovnu i Srednju 
školu uloženo je preko 1,5 mil. kuna, pustimo sada kombije, hitne. Hitna ambulanta 
košta cca. 1,5 mil. kuna. Reflektori igralište da. Treba POS, nadamo se ovo za 
vatrogasce, treba tu još puno lobirati iako želi u to vjerovati. Imali smo najbolje 
manifestacije u Istri, tako barem kažu i pišu za Subotinu. Imali smo izdavanje knjiga, 
misala itd, zlatnika…Kružni tok ispod Doma zdravlja, problem su radovi, problem je u 
tome što Ekspert gradnja svoje pogone defacto ima ispod Drvoplasta. Tamo ima i 
Majer jedan dobar dio svoje „cestovne flote“. Vezano uz granični prijelaz, već 
petnaest dana komunicira sa kabinetom Alenke Bratušek, najprije su uslijedile ferije, 
nakon ferija katastrofa od poplava gdje su svi danas zauzeti i ne može ništa obećati. 
Zna da ćemo odgovor dobiti, a sutra će se ponovno čuti sa njima. Kada govorimo o 
strankama slaže se da bi trebalo regulirati odnose i da se zna tko kada ide kod koje 
pročelnice, a tamo je kao na tržnici, svatko tko se sjeti u svakom trenutku dolazi, pita, 
traži, što misli da nije dobro. Tako funkcionira Elena, Reana, Anica, Denis, on i dr. 
Nije to dobro, trebalo bi se točno znati kada su dani za stranke jer se ne more delat. 
Tako smo naučili ljude, komotni smo. Što se tiče Mala Hube oko cijena, mi ćemo 
utrošiti cca. 20-25 % kamena, ostati će na „lageru“ 300 000 €, šteta bi ga bilo ne 
dovesti ovdje ali za to treba novaca. Reći će i to da smo sada u jednoj preliminarnoj 
izradi studije oko parkinga ispod groblja kako bi došlo do nekih možda 100 mjesta, uz 
pedesetak postojećih. Tamo bi taj kamen jako dobro došao ali ga ne možemo mi 
koristiti za drugu lokaciji već samo za tamo. Daj bože da dobijemo Most pa da dio 
kamena prebacimo dole, jer bi onda uštedjeli novca, ali to je stvar razgovora, 
procedura itd. Ono što je najgore kreću izbori, tako da će mnogi biti na terenu, ne 
zbog posla nego zbog vođenja kampanje. Ne bi želio govoriti jer se danas opet nešto 
mijenjalo, firma Zip od g. Kontića drugi tjedan kreće i ima još obvezu prebaciti 100 
kamiona na lokaciju po 20 t i plus počistiti teren. 40% one zemlje koja je tamo je išla 
za potrebe Park-a, 60% je Denis pripremio Odluku o prodaji, vidi da nema velikog 
interesa kada treba platiti, da ne treba platiti interesa bi zasigurno bilo. Odredili smo 
cijenu od 10 € jer tu u centralnoj Istri 1 m3 se prodaje, Pazin, Buzet, to moramo 
gledati, između 10-15€, a na obali od 15-20 €. Sa ŽUC-em doći ćemo do Abrami,  
1200 m prošla i ova godina, to će nas ove godine koštati 280 000,00 kn, a misli da 
lani nismo ništa platili za prvih cca. 500 m. Vezano uz igralište kraj Srednje škole, 
poziva djecu da ne voze po igralištu bicikle, a odgovoran je Park za održavanje. 
Trebalo bi možda da i djecu naučimo, kao male tenisače kada nakon meča povuku 
mrežicu i urede si teren, da barem boce i sl. pokupe za sobom, a ne da ide on sa 
najlon vrećom kupiti smeće. Vezano uz Mline Dom je rađen prije ’68. Ponudili smo za 
77 m2, po 20 € m2, čovjek neće pristati, ucjenjuje, traži jednu parcelu od 3-4000 
m2… 

Davor Prodan upozorava gradonačelnika da možda ne bi bilo dobro da se 
iznose detalje dok se ne razgovara sa strankom. 

Damir Kajin nastavlja, uz granicu, reći će jer je to stranci rekao u lice 5-10 
puta, koja je definirana, nekada je bila dio građevinske parcele sada više nije, tamo 
je voda, struja i on traži u zamjenu da on nama ustupi za 3-4 000 m2, gdje će možda 
nastati neki turistički punkt, neku svoju parcelu. On ne zna tko bi to potpisao, on to ne 
može i za to nije ovlašten. 
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Anica Milković Grbac iznosi da održavanje čistoće i nekakva tekuće 
održavanje sportskog igrališta, ako treba neka investicijska ulaganja to onda radi 
Grad, a ostalo navedeno  u nadležnosti je  Park-a. 

Davor Prodan iznosi da bi se završilo igralište sitni popravci se trebaju izvršiti, 
mini atletska staza se iscrtati, odnosno prebojit ponovno zelenom bojom prostor zone  
odnosno 6 m, je li tako? 

Anica Milković Grbac, slušalo se poruku nadzora da se to ponovno bojanje 
odradi tj. sačeka da se prvi sloj na neki način izljušti početnim korištenjem i da se 
unutar nekih deset do petnaest dana očekuje.  

Davor Prodan može se očekivati da će igralište konačno biti očišćeno u skorije 
vrijeme.  

Anica Milković Grbac iznosi da će igralište trebati redovno čistiti, bez obzira na 
činjenicu da će Park periodično čistiti. Veliki je broj korisnika koji će ga koristiti, koristi 
se sada jako intenzivno i kao i svaka druga površina u gradu, netko će trebati 
periodično proći i pokupiti krupni otpad i temeljito kasnije ispuhati, i ukloniti lišće i 
granje koje će nam stvarati dodatno smeće i dodatni posao. 

Davor Prodan iznosi da ga je obitelj iz Mlini molila još jedan sastanak, spremni 
su na kompromis, vezano uz dogovor za dom u Mlinima i legalizaciju, da ne 
govorimo o detaljima iz prošlosti već ono što će biti na sastanku, da se taj problem 
riješi. Ako sada idemo u javnu prepirku sa vlasnikom smatra da to nije dobar put. 
Morati ćemo reći javnosti zašto dom u Mlinima nije legaliziran. 

Anica Milković Grbac iznosi da je ta zgrada opterećena neriješenim imovinsko 
pravnim problemima, bez da ulazimo u nekakve detalje koje je donekle dotaknuo 
gradonačelnik, riješiti vodu i odvodnju, znači imati u okućnici zgrade određenu 
površinu na kojoj možete adekvatno zbrinuti otpadnu vodu. Obzirom da mi ne 
možemo izvan gabarita zgrade ni pipnuti ništa, zbog neriješenih imovinsko pravnih 
odnosa, zbog toga nema ni vode ni odvodnje ni sanitarnog čvora. Objekt je uređen 
iznutra i sva sredstva za njegovo ulaganje je izvršio Grad, jer je taj prostor oduvijek 
korišten kao društvena prostorija. To što imovinsko pravno nije riješen nije jedini koji 
nije riješen, i svi imaju problema no svi su se prije ili kasnije riješili. Počevši od 
Uređaja za pročišćavanje voda, deponije komunalnog otpada koja je bili na 
privatnom zemljištu. To su sve nekakvi problemi koji su naslijeđeni, kao što je rekao 
gradonačelnik to je stara kamena kuća koja postoji više od sto godina, koja je 
sukladno zakonu o gradnji se smatra legalnom jer je izgrađene prije ’68 godine, nije u 
ruševnom stanju već upotrebljivom i više nego upotrebljivom. Ima i opremljene 
prostore za izvedbu sanitarnog čvora, treba samo popločiti i montirati uređaje, 
međutim nemamo mogućnost priključenja tih prostora  na odgovarajući sustav 
odvodnje bez rješavanja imovinsko pravnih pitanja. Međutim bez obzira koliko je to 
nekome hitno i bitno ni ona ni kolega pravnik ni gradonačelnik ni itko ne mogu ulaziti 
u bilo kakav dogovor, pregovor što bi bilo na štetu. U tom smjeru pokušavaju izaći 
gospodinu u susret, kako bi nekome bila isplaćena pravična, tržišna po procjeni 
sudskog vještaka naknada a da se dozvoli na neki način da se konačno prostor 
koristi. Vezano uz nasipavanje u Mala Hubi, mi smo imali jednu preliminarnu 
procjenu temeljem koje smo planirali sredstva u proračunu, nisu ta sredstva bila 
velika, nisu ni mala da se razumijemo, ali nisu toliko ni velika obzirom da se dobivaju 
uređeni prostori i da se po pitanju atraktivnosti zone neke stvari pomiču sa mrtve 
točke. Ako se ne vara imali smo osigurano za radove uređenja zone cca. 600 000,00 
kuna i za uslugu prijevoza kamena oko 250 000,00 kn. Obzirom na kratke rokove 
koje smo imali vezano za ugovor sa ministarstvom, mi smo sada te ugovore produžili 
do 30.09. međutim, vjeruje da se to i dalje može produživati ako grad ima volju i želju 
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da nastavi nasipavati onaj preostali dio zemljišta u gradskom vlasništvu i dići ga na 
onu ciljanu projektiranu visinu. Ta projektirana visina je na nekim mjestima tj. to se 
nasipava, skida se 40 cm, nasipava se početnih 40 i još od 60-1,20 m do 1,5 m. To 
su u tom slučaju ako bi izveli projekt onako kako je planiran u finalnom obimu onda bi 
iskoristili veći dio te donirane količine kamena, međutim to bi značilo da bi trebalo 
osigurati neke dodatne novce u slijedećem rebalansu proračuna i ići na javnu 
nabavu. Znači tu više ne govorimo o jednostavnim nabavama nego o javnoj nabavi. 
U protivnom za sada je nasipano negdje oko 5 000 m2, i ostaje za nasipati 2000 m2. 
Odradili smo prvu jednostavnu nabavu, ostala su nam sredstva jer smo dobili cijene 
koje su nam bile ispod onih koje su bile preliminarne, informativno provjeravane i cca. 
40% neutrošenih sredstava smo kasnije dodatno ugovorili, ponovili smo jednostavnu 
nabavu za drugu fazu, praktički za preostala neugovorena sredstva da iskoristimo ta 
sredstva doslovno do zadnjeg centa. Uz ovo što je sada napravljeno dodatno će se 
još nasipati nekih 2500 m2. To bi bilo to sa novcima koje imamo s time da je za sada 
samo skinuto 40 cm i nasipano novih 40. 

Kristijan Jermaniš iz klupe pita da li je riješena druga  faza ili ne?  
Anica Milković Grbac iznosi da je druga faza ugovorena i idući tjedan bi se 

počelo izvoditi po njoj, nastavilo bi se dovoziti to što je spomenuo gradonačelnik cca. 
108 tura. To bi onda bilo to. To bi onda bilo 7, sada je 5 i nešto plus 2500 znači, tj. 
cca. 7000 m2. Ostati će još jedan dio u kutu, nije to izvučeno na konačnu visinu, opet 
će onaj tko to zemljište kupi morati još nasipati dodatnih 70-80-90 cm da dođe do 
konačne visine. Usluga prijevoza je skupa i usluga ugradnje u konačnici. Dio gdje se 
treba skinuti humus i nasipati dodatno poskupljuje za razliku od slijedećih faza gdje 
imate već uređen plato dovezete i poravnate, puno ide brže i jeftinije. Mi smo dobili 
ponudu na 60% od osnoga što smo očekivali i zato nam je ostalo za još jedan 
dodatni dio ugovoriti. 

Denis Jerman iznosi da kada bi se išlo u evidenciju županijske ceste onda ne 
bi bilo potrebne izjave koje su nam potrebne za sanaciju odnosno rekonstrukciju 
ceste, a to imamo upravo s tom cestom Mažinjica Pij – Most Bračana jer tamo je 
evidentirana cesta i zato tamo ne treba nikakvih dodatnih izjava za ulazak u posjed, a 
cesta Vrh – Marčenegla nije evidentirana i zato je potrebno. Mi smo kao što smo 
obećali prošli put poslali izjave, dopis je išao isti za sve vlasnike, oni su dobili dopis 
da vrate potpisan primjerak u Grad. Vraćeno ih je dosta, za sada 2/3, sve nismo 
dobili, negdje su i greške koje će se ispraviti. Za sada smo na 2/3 izjava za ulazak u 
posjed glede ceste za Marčeneglu. Vezano uz Mline, problem nije od jučer, problem 
je već skoro 20 godina. Stvar je u tome što dom tamo nikada nije bio ucrtan, a zgrada 
je tamo od ’30-tih godina 20. st. Služila je kao gospodarski objekt, a donja zgrada 
kao mlin, tako da su oni to praktički nelegalno izgradili ali s obzirom da je ista 
izgrađena prije 15.02.1968. ona je legalna, ali je još niz drugih razloga tamo došlo da 
ih nismo do kraja napravili zato jer je i cijeli taj katastarski premjer bio pogrešan, pa 
se on morao još jednom premjeravati, i onda se tek utvrdilo da su neki dodatni 
vlasnici došli unutra, pa čak i dio potoka koji je nekada tamo bio. To nije jednostavno 
kao što kaže gospodin koji se obratio predsjedniku vijeća i to nije samo njegovo 
vlasništvo već ima još vlasnika koji su pitanju. Mi smo spremni i razgovarali smo x 
puta sa njim i izašli smo u susret koliko smo mogli, ali više od toga, kao što je rekao 
gradonačelnik i pročelnica, ne možemo. Mi mijenjati neke šume za k.č. koja je uz 
samu granicu, on neće dati preporuku da se to tako napravi. Da smo spremni dalje 
razgovarati jesmo.  
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Davor Prodan iznosi da je prilikom poziva navedeni gospodin poručio da su 
spremni na novi razgovor, kompromis, i moli da se organizira sastanak. Cilj je da se 
to riješi. 

Denis Jerman iznosi da on nije tamo jedini vlasnik, ima još dvije tri osobe koji 
su vlasnici, neki su u Sloveniji sa kojima se nije  moglo ni stupiti u kontakt. 

Vedran Majcan vezano uz obnovu betonskog igrališta i Mlina, pohvaljuje sve 
napore da se betonsko igralište dovede u sadašnje stanje i reakcije građana i djece 
koji se tamo igraju pokazuje da je to bio dobar i pravi potez i da je jedan takav 
sadržaj vrijedilo potruditi se i obnoviti. Fale još neki detalji, završno „brušenje“ da 
projekt bude do kraja realiziran. Smatra da bi bilo lijepo da se postave kamere, pa da 
djelomično imamo kontrolu nad eventualnom devastacijom. Nedostaju kante za 
smeće, s obzirom na broj djece i korisnika koji koriste to igralište možda bi bilo 
uputnije da je oko igrališta malo više kanti za smeće pa bi se možda i manje smeća 
ostavljalo na igralištu.  
 Davor Prodan iznosi da kante za smeće možda ih sigurnosnih razloga nisu 
postavljene. 

Vedran Majcan iznosi da mogu se postaviti izvana, kod ulaza i sl. Nedostaje 
voda, imamo javnu špinu koja je spojena na brojilo Srednje škole, možda bi to trebalo 
na neki način odvojiti, možda bi trebalo izabrati nekakav sustav koji će omogućavat 
da vode ima, a da se ista ne proljeva beskonačno sa nekakvim dječjim igrama. To su 
nekakve stvari koje bi se trebale napraviti da se dovrši do kraja. Možda bi trebalo 
staviti nekakve prepreke za bicikle, u svakom slučaju nema obavijesti da se na 
igralište ne može ići sa biciklama, ima tabla ali ne za bicikle. Trebalo bi predvidjeti i 
upozorenje za bicikle i upozorenje, ako bude, video nadzora, i možda još jedno 
upozorenje da se treba igralište treba održavati čistim, urednim i dr. Naravno i 
održavanje i čišćenje, smatra da bi Park trebao jednom u tjedan dana ili jednom dva 
puta mjesečno usisati. Pohvale i prijedlog da to završimo do kraja. Što se tiče Mlini, 
sudjelovao je u jednom kratkom sastanku gdje su oni obrazložili svoju stranu. 
Razumije i jednu i drugu stranu, ali isto tako ne može se pomiriti s time, niti ga 
zadovoljava rješenje, da to nikada neće biti riješeno, jednog dana mora biti riješeno. 
Vodi se dvadeset godina, možda je zaista vrijeme da se pokušaju napraviti nekakvi 
kompromisi. Sada se ne može napraviti sanitarni čvor, sada je izvan toga, ali Grad  
je, koliko ima informaciju, zapravo tamo uložio prije dvadesetak godina značajna 
novčana sredstva da bi to doveo u situaciju kakva je sada tamo, a to je dom koji je 
vrlo lijep i pogodan za korištenje i sve ima osim sanitarnog čvora. Kada smo već 
uložili sredstva, bez obzira da je to nekretnina koja i dalje nije bila ni tad naša, ali smo 
ipak uložili, možda bi sada trebalo pokušati naći ako je ikako moguće nekakvo 
rješenje da se stav ad acta.  

Kristijan Jermaniš moli ponovno odgovor, na pitanje koji nije dobio odgovor , 
kada se zadnji put bilo po Mjesnim odborima na sastanku te da li se namjerava i  
kada se namjerava obilaziti iste? Vezano uz županijsku cestu  Vrh – Marčenegla ona 
je ucrtana.  

 Denis Jerman iznosi iz klupe da je evidentirana, što nije isto. 
Kristijan Jermaniš vezano uz cestu Mažinjica Pij – Škuljari, ista se popravlja 

500 m2 ne 700m2 ceste. Tako je iznio ŽUC. Ona se u istim gabaritima sanira, ne 
proširuje se. 

Damir Kajin govori iz klupe. 
Davor Prodan ga upozorava. 
Kristijan Jermaniš da li se bilo vani na terenu vidjeti propuste i ceste koje se 

trebaju popraviti od nevremena, jer na nekim dijelovima treba napraviti i propuste jer 



26 

 

su uništeni 40-50%, tu bi trebalo napraviti novi propust, to se nije stavilo u plan kako 
se govori.  

Davor Prodan, iznosi da Kristijan pita da li je kompletna tehnička 
dokumentacija napravljena za taj zahvat. 

Kristijan Jermaniš vezano uz Malu Hubu, bila je javna nabava, bila je prva i 
druga faza, ugovorena. Utrošeno je za prvu i drugu fazu 110.000 € i trebalo bi biti 
nasipano 6000 m2, do 9500m2 je još 3500 m2. Ako smo za 6000 m2 potrošili 110 
000 € znači da ćemo za još 3500m2 potrošiti 50-60 000€. Znači sveukupno će nam 
doći na cca. 160-170 000 € trošak nasipavanja. Je li to tako ili ne?  

Anica Milković Grbac iznosi da vidi da ovo evidentiranje nerazvrstanih cesta 
zbunjuje neke vijećnike, radi se o tome da su sve ceste evidentirane u nekakvim 
gabaritima koji su bili nekadašnji, neke šire neke uže. Ovim evidentiranjem, to je 
evidentiranje sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu ili sukladno Zakonu o 
cestama. Zakon o komunalnom gospodarstvu omogućava ne samo evidentiranje 
cesta nego sve komunalne infrastrukture, to vam se provodi po sili zakona, bez 
privole vlasnika, bez potpisa prijavnih listova, geodet doslovno izađe na teren, utvrdi 
asfalt je 4m, sa svake strane za prometnu signalizaciju uzme cestovni pojas cca 1,5 
m lijevo i desno i ta se površina po sili zakona pripaja površini ceste i briše vlasnicima 
iz njihovih parcela. Bez prikupljanja potpisa, bez pozivanja vlasnika. To je na neki 
način legalizacija izgrađene infrastrukture, uvjet je da infrastruktura bude izgrađena 
prije kraja 2018., a prema Zakonu o cestama 2011. g. Sve su te ceste građene tada. 
ŽUC konkretno za ovu cestu u dolini Bračane, provela je cijeli postupak, postoji 
kasnije javni uvid, kao kada se radi obnova Zemljišnih knjiga, parcijalna, dolaze 
stranke, tamo gdje je asfaltirano to bude gotovo pa neosporivo. Ide po sili zakona, i 
cesta se knjiži na Grad kao javno dobro. U slučaju ceste u dolini Bračane postupak je 
odražen prije, ne zbog sile i žurbe, već se planiralo da će se ta cesta u jednom 
trenutku morati proširiti iz razloga raznih problema. Za ovu cestu iz Vrha prema 
Marčenegli taj postupak nije odrađen, županija ima cca. 3000 km cesta na području 
županije kojima upravlja, što lokalnih što županijskih i sve one trebaju proći taj 
postupak evidentiranja, i to je postupak koji traje. Mi za naš grad za 300 km treba 
nam 3 mil. kuna, i to radimo svake godine 100-200 000,00 tisuća, „gasimo“ požar, 
rješavamo prioritete, ali realno ćemo morati u jednom trenutku to odraditi za sve 
ceste. Nigdje stanje ucrtano u katastru i ono koje je u naravi, ili je negdje skraćen 
zavoj ili je cesta malo šira, ne odgovara onome na kartama, osim gdje su ceste 
građene na novo. Ne može shvatiti zašto se to ne napravi i na toj cesti. Evidentira se 
i unutar gabarita se kasnije rješava rekonstrukcija. Zadnjim razgovorima koje smo 
imali sa ŽUC-om ako se to bude odužilo sa potpisivanjem i sa davanjem suglasnosti 
najvjerojatnije će se ići samo na devijaciju na tim dijelovima gdje je najkritičnije, 
odnosno tamo gdje su dva najveća odrona i cesta je potkopana, do trajnog rješenja. 
Vezano uz propuste, u ovoj dokumentaciji koju smo dali na javni natječaj su 
predviđeni propusti, čak i njihova podzidavanja, podbetoniravanja na mjestima gdje 
imamo odrone, izmještanja cijelih cesta, kompletne trase za cijelu širinu ceste, na 
mjestima gdje se više nemate na šta oslonit, trebalo bi graditi konzolnu ploču da bi ta 
cesta mogla stajati u zraku, tako da su ti zahvati dosta radikalni. Održan je sastanak 
gdje je bio prisutan predsjednik MO Vrh kada se održala prezentacija, samo po 
pitanju sanacija šteta od poplava, od poplavnog nevremena krajem 9. mjeseca 
2022., nužni radovi, oni naj - najnužniji radovi , iznose 900 000 €. Mi smo iz toga tri 
puta u tri kruga reducirali to na sredstva koja imamo u proračun i sigurna je da će ova 
ponuda biti iznad te procijenjene vrijednosti. Nismo imali šta više „stiskati“, morali 
smo u dogovoru sa gradonačelnikom, da se pusti ono što se mora stvarno sanirati a 
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to su veći odroni i par kritičnijih dionica, svjesni toga da će vjerojatno ta cifra biti iznad 
ovih osiguranih sredstava. Sa inženjerom građevine prošlo se 4-5 puta ceste.  

Kristijan Jermaniš govori iz klupe, koliko je konačno? 
Anica Milković Grbac iznosi da je 200-300 000,00 kn možda i preko, nije baš 

ništa, to je ono što možemo vlastitim snagama odraditi. Ako budemo od osiguranja ili 
negdje dobili sredstva može se razgovarati za dalje. Najkritičnije dionice, uključeno 
sa sanacijom asfaltnog zastora, svih potrebnih radnji propusta, odvodnih kanala, od 
čišćenja kosina su predviđene troškovnikom.  

Damir Kajin iznosi da kada se govori o cestama koju biku bijemo i sa 
osiguravajućim društvima. Jedini smo bili grad koji smo se osigurali no vidi da kada 
treba osigurati, silno su brzi za pokupiti novce, ali kada treba isplatiti i nadoknaditi 
štetu u pravilu to ne ide baš tako jednostavno. Zaboravio je reći da parking u Starom 
gradu, gdje je aproksimativna cijena, ispod groblja, negdje 950- 1 milion €. Kada se 
god o nečemu govori se o milion eura. Ali 1 mil. eura treba jednostavno naći, au 
proračunu znate da ih ne možete osigurati. Cesta za Abrame, trebala bi biti gotova ili 
do kraja ovog tjedna ili početkom idućeg. Ovih 680 m i onih 500 m mi dolazimo na 
1180 m, znači dolazimo do Abrami. U nekim dijelovima gdje su zavoji širina je 7 m, a 
drugdje bi trebalo biti 4-4,20 m. ŽUC se seli na Most prema Sv. Svetima i ove 
devijacije vjerojatno bi se trebalo rješavati onda u tom paketu. Šta se tiče 
evidentiranja ceste od Mažinjice – Pij do Abrami -Škuljari-Opatija -Most Bračana to je 
učinjeno koncem prošle i početkom ove godine. Ono što se isto učinilo pred nekoliko 
mjeseci, zabranilo se prometovanje kamp kućicama i ostalom, jasno da mnogi to ne 
poštuju. Već nekoliko mjeseci traje postupak da se iz googla navigacija izbaci i morati 
ćemo na bilo koji način, jer je dole  postalo nesnosno živjeti i komunicirati, a ne 
možete zabraniti na županijskoj cesti prometovanje osobnim automobilima bilo kojih 
registracija. Iza Baredina imamo Sv. Ivan, imamo granični prijelaz, cesta za Zrenj 
dalje prema Portolama nije bitno kamo, imamo OPG-ove, turistička naselja, to je 
jednostavno nemoguće. Svaki dan razgovara sa svima. Želi vjerovati da bi konačno 
trebalo nakon 2/3 potpisanih suglasnosti nešto se i tamo dogoditi. Betonsko igralište 
od 108 000 € do sada isplaćenih po situacijama, znači cca. 500 000,00 kn osiguralo 
je Ministarstvo turizma, a negdje oko 510 000,00 kn Grad. Još jednom će ponoviti 
ako je netko za kompromis, misli da smo svi mi ovdje, ali ne može nitko od nas 
nikome bilo šta pokloniti jer ispada da svatko cijeni svoje, a gradsko se 
podrazumijeva da je svačije. Kada netko pokaže prstom da to njemu pripada onda bi 
tobože to njemu trebalo i poklonit. Nije siguran da bi netko jednostavno htio ići u neku 
popravnu ustanovu zbog ovakve prakse. Šta se tiče MO, svaki dan prolazi Buzetom, 
sastajati ćemo se prilikom proračuna itd., redovito zove predstavnike MO u Grad, ne 
zna da li je to bila praksa, jer je lakše da se tamo nađemo par sati sa svima nego da 
od jednoga do drugoga, na gemišt i čašu vina, konobe itd. Nekada je to bilo puno 
lakša jer je bilo više ljudi koji su radili u Gradu i zamjenika i sl. Mala Huba – javna 
nabava, zna se, treba osigurati sredstva ako želimo osigurati kamen i dovesti ga, no 
onda bi imali uređenu zonu, ali opet to je par stotina hiljada nečega. Šteta je donaciju 
jednostavno prokockati i izgubiti to pravo jer u buduće ćemo ako želimo uređivati 
zonu trebati namaknuti sredstva i za podlogu, i uskoro bi trebalo ići, dobilo se 750 
000,00 kn od Hrvatskih voda, odvodnja u toj istoj industrijskoj zoni. Sve šta se radi 
pokušava se negdje sa strane jednostavno iskamčiti. Uvjerava da malo tko bi volio 
biti u njegovoj koži da to čini. 

Elena Grah vezano uz Pomoć u kući, iznosi da se usluga dostave obroka ne 
vrši vikendom no međutim uglavnom se radi o korisnicima koji, ukoliko imaju pravo 
na obroke za vikend, da im Dom dostavi obroke petkom i za vikend. Međutim kako se 
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radi o korisnicima koji najčešće možda ne mogu, ne znaju ili ne razumiju raspodijeliti 
si te obroke, razgovarati će sa ravnateljicom ako tog dijela jer se zaista radi 
najvjerojatnije o pojedinim slučajevima. Iznosi vezano uz Subotinu po starinski, 
vraćamo se na događanja na svaki puni sat, od podne na dalje od svečanog 
otvaranja, na svaki puni sat održavati će se sadržaji po trgovima starogradske jezgre. 
Imati ćemo sigurno više od dvjesto sudionika, uz manifestacije kostimiranih sudionika 
i to je cijeli program koji je zahtjevan i organizacijski ali i financijski. Kako mi njega 
zaokružujemo financijski od uvijek od ulaznica, ulaznica za Subotinu po starinski na 
dan manifestacije biti će 5 € za odrasle, a 3€ za djecu, a u  pred prodaji 3 €. Vezano 
uz posebnu ulaznicu, treba se još popričati, najvjerojatnije ćemo riješiti i to, no kako 
pozivnice nisu još poslane nismo još do tog dijela stigli. Poziva sve prisutne da 
sudjeluju na događanjima povodom Dana grada Buzeta. 

Davor Prodan, pošto nema više zainteresiranih za raspravu, primjećuje da je 
Gradska  uprava bila kooperativna, odgovarala, zahvaljuje se novinarki Gordani Čalić 
Šverko, primjećuje činjenicu da je zaista na svakoj sjednici bila do kraja i to treba 
javno reći. Nada se da će imati prilike popričati nakon svečane sjednice kada će joj 
uručiti sa gradonačelnikom i ostalim vijećnicima nagradu.  

 
 Sjednica je zaključila sa radom u 23,30 sati. 

 

 

ZAPISNIK VODILA      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

   Tatjana Merlić                                                                      Davor Prodan  


